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به مناسبت دهه مبارک فجرانجام شد؛
افتتاح دکل مخابراتی در 
روستای خشکبور بخش نشتا

مدیرکل تعاون مازندران مطرح کرد؛
استقبال مطلوب مازندرانی ها از 

طرح فجرانه کالابرگ

عفونت های ویروسی بر
خطر آلزایمر تأثیر گذارند

کشف خودورهای لوکس میلیاردی
قاچاق و 4۸ فقره سرقت در چالوس

نفوذ دوپینگ در ورزشکاران
» زیر سن قانونی«

افتتاح شهربازی مجموعه هپی لند در تنکابن 

در سومین روز از دهه مبارک فجر ؛
پروژه های عمرانی 4۸ روستای 
بخش مرکزی تنکابن به
 بهره برداری رسید

مدیرکل اوقاف و امور خیریه مازندران:
جشن های نیمه شعبان در بقاع 
متبرکه مازندران برگزار می شود

خبرهای ویژه انتخابات
* موضع گیری شدیدالحن

*تغییر حوزه انتخابیه 18 نامزد در مازندران
*قطعیت رد صلاحیت نماینده بابل 

*انصراف یک کاندیدا و نهایی شدن کاندیداهای 
جبهه انقلاب در برخی شهرستان ها

* ۴۴2 نفر ماندند

با مجلس؛ نگاهی به تاریخچه و سابقه انتخابات مجلس خبرگان و شورای اسلامی /بخش پنجم

 پایان خبرگان چهارم با نبود او و 
سخنرانی جنجالی نماینده مازندران

بلاگرها همچنان دور از تور
سازمان امور مالیاتی

فاطمه داج لری 
با حضور  تنکابن  در شعبه  هپی لند  فجر شهربازی مجموعه  مبارک  دهه  مناسبت  به 
شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر تنکابن، اصحاب رسانه و با استقبال با شکوه 
مردم در کریم آباد افتتاح شد، این شهربازی کودکان با 1۵ دستگاه بازی آغاز به کار کرد.

محمدی مدیر شهربازی هپی لند در این مراسم ضمن تقدیرو تشکر از حمایت های 
شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر تنکابن که این فضا را در اختیار این مجموعه 
برای راه اندازی شهربازی قرار دادند، گفت: از تمام همسایگان هم که اگر در این مدت 

به خاطر سروصدای افتتاحیه این مجموعه اذیت شدند عذرخواهی می کنیم.
وی با اشاره به اینکه بیست ودومین مجموعه شهربازی در کل کشور به نام هپی لند در 

شعبه تنکابن راه اندازی شده است، تصریح کرد: 2۵0 کارمند به صورت مستقیم  در 
مجموعه های ما کار می کنند، همه این دستگاه ها در کارخانه  ما تولید می شوند.

مدیر شهربازی هپی لند با بیان اینکه فضایی که در تنکابن توسط شهردار و اعضای 
شورای اسلامی تنکابن در اختیار ما قرار گرفته شده است، یادآور شد: حدود 13 نفر 
نیروی مستقیم در این مجموعه کار می کنند، حدود 10 میلیارد تومان در این مجموعه 

در تنکابن سرمایه گذاری کردیم. 
محمدی در پایان به هزینه های این مجموعه اشاره کرد و گفت: انجمن شهربازی داران 
ایران یک مبلغی را سالیانه اعلام می کنند ما در این مجموعه 30 درصد ارازنتر از مبلغ 

انجمن بلیط ارائه می دهیم تا شادی و نشاط را به دل کودکان و مردم تنکابن بیاوریم.
در ادامه محمد ابراهیم لاریجانی،  شهردار تنکابن با اشاره به اینکه مطالبات مردم داشتن 
یک شهربازی در تنکابن بود، گفت: آنها می گفتند برای تفریح فرزندان مان به ناچار به 
شهرهای اطراف می رویم، اما  طی برآوردی که ما انجام دادیم  یک شهربازی که هم 
مناسب برای بزرگسالان باشد و  هم خردسالان آن هم خارج از محدوده مسکونی  تا 

همسایگان  اذیت نشوند  به سادگی میسر نبود.
لاریجانی در ادامه با معرفی مالک این شهربازی افزود:  آقای محمدی مالک مجموعه 
"هپی لند" دارای 22 شهر بازی در کشور است؛ از جمله تهران و بسیاری از شهر های 

دیگر، همچنین ایشان عضو اتحادیه شهربازی داران  کشور می باشد.
شهردار تنکابن تصریح کرد: در فراخوانی که گذاشته بودیم آقای محمدی خودشان 
پیشنهاد قیمت دادند، سابقه فعالیت او بسیار بیشتر از متقاضیان دیگر بود و به همین مبنا 

تصمیم به انتخاب ایشان گرفتیم.
لاریجانی با بیان اینکه برای راه اندازی یک شهربازی بزرگتر نیاز به بخش خصوصی 

می باشد و به شهروندانی که زمین بزرگ دارند گفت:  ما می توانیم یک شهربازی بزرگ  
در زمین شما آماده کنیم، سرمایه گذار هم اکنون آمادگی کامل برای این کار را دارد.

در پایان شهردار تنکابن افزود: ما قول می دهیم برای شما شهروندان یک شهربازی 
بزرگ فراهم کنیم،  شآن مردم تنکابن یک شهر بازی بزرگ است.

او از اعضا شورای این شهر به جهت همکاری  تشکر کرد و از تمام اهالی این منطقه 
به دلیل  ایجاد سر صدا عذرخواهی کرد.

افتتاح شهربازی مجموعه هپی لند در تنکابن 
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 پایان خبرگان چهارم با 
نبود او و سخنرانی جنجالی 

نماینده مازندران
چهارمین دوره مجلس خبرگان رهبری 
مقام  پیام  با   8۵ ماه سال  اسفند  اول  در 
با دیدار رئیس و  آغاز و  معظم رهبری 
در  انقلاب  با رهبر  این مجلس  اعضای 
به  را  خود  کار   94 سال  ماه  اسفند   20

پایان رساند.
چهارم  دوره  اجلاسیه  نوزدهمین 
محل  در  رهبری،  خبرگان  مجلس 
شد.  برگزار  قدیم  مجلس  ساختمان 
رسمی  بکار  آغاز  تا  جلسه  این  ابتدای 
این اجلاس همچون دوره های گذشته با 
حواشی همراه بود. از ورود زود هنگام 
با  وی  نگاه  مواجه  و  هاشمی  آیت الله 
تاخیر آیت الله  با  تا ورود  آیت الله جنتی 
جنتی.  آیت الله  کنار  نشستن  و  مصباح 
از  پس  اجلاس  این  اینکه  به  توجه  با 
اعلام نتایج انتخابات دوره مجلس پنجم 
می کردند  سعی  عکاسان  شد،  برگزار 
بیشترین فریم را از کسانی بگیرند که در 
دوره بعدی این مجلس حضور ندارند. 
هاشمی  آیت الله  خنده های  میان  این  در 
و حجت الاسلام حسن روحانی در کنار 
نمایندگان  از  برخی  گرفته  و چهره  هم 
یابند  راه  بعدی  به مجلس  نتوانستند  که 

از سوژه های عکاسان بود.
با  چهارم  دوره  اجلاسیه  آخرین 
او  شد.  آغاز  یزدی  آیت الله  سخنرانی 
در ابتدای سخنانش به عدم راهیابی اش 
به مجلس خبرگان بعدی اشاره و گفت 
این  از  و  نیستم  خدمتتان  آینده  در  که 
اتفاق خوشحالم. رییس مجلس خبرگان 
بر  مبنی  اخبار  برخی  رد  با  همچنین 
فشار از سوی وی به بعضی از منتخبان 
خبرگان تهران برای کناره گیری و ورود 
کذب  را  آن  خبرگان،  مجلس  به  او 
از  نه  که  کرد  اعلام  و  خواند  محض 
ناحیه وی و نه از سوی جامعه مدرسین 
به  بتواند  او  تا  نگرفته  صورت  اقدامی 

مجلس راه یابد.

به  نگهبان  شوراي  بر  فشار 
روایت آیت الله جنتي

طبق آنچه که به عنوان دستور کار این 
جنتی  آیت الله  بود،  شده  عنوان  مجلس 
محمد  و  نگهبان  دبیر شورای  عنوان  به 
مهمانان  از  دولت  سخنگوی  نوبخت 
ویژه این اجلاسیه بودند. آیت الله جنتی 
از  گزارشی  بیان  به  اجلاسیه  این  در 
مجلس  انتخابات  همزمان  برگزاری 
اسلامی  شورای  مجلس  و  خبرگان 
شورای  به  فشارها  از  او  پرداخت. 
صلاحیت ها  بررسی  روند  در  نگهبان 
سخن گفت. به گفته وي، افرادی بودند 

اما  بودند،  تأیید  مورد  نظر علمی  از  که 
آن ها  شرایط، صلاحیت  سایر  در  چون 
احراز نشد؛ عده ای همین را مستمسکی 
برای فشار به شورای نگهبان قرار دادند. 
بالای  تعداد  از  دیگر  بار  جنتی  آیت الله 
انتخابات  دو  این  در  کنندگان  ثبت نام 
انتقاد کرد و گفت که برای کاندیداتوری 
و  علمیت  که  رهبری  خبرگان  مجلس 
ثبت  افرادی  دیگر وضع شده،  شرایطی 
تحصیلات  اساساً  که  بودند  کرده  نام 
هم  دیگر  ابعاد  در  و  نداشتند  حوزوی 

فاقد شرایط اولیه بودند. 
جلسه،  این  صبح  نوبت  ادامه  در 
مازندران  مردم  نماینده  معلمی  آیت الله 
در مجلس خبرگان بر ضرورت اصلاح 
اراکی  آیت الله  و  تاکید  انتخابات  قانون 
مجلس  اهمیت  بیان  و  بررسی  به  نیز 
در  نیز  توضیحاتی  و  پرداخت  خبرگان 
مورد ترکیب فعلی این مجلس و ترکیب 

مجلس آینده بیان کرد.
مجلس  در  مازندران  مردم  نماینده 
انتخابات  به  اشاره  با  رهبری  خبرگان 
و  بازنگری  ضرورت  بر  اسفند  هفتم 
انتخابات مجلس خبرگان  اصلاح قانون 
معلمی  الله علی  تاکید کرد.آیت  رهبری 
در نطق پیش از دستور آخرین اجلاس 
چهارمین دوره مجلس خبرگان رهبری 
شیوع  خصوص  در  دیگر  نکته  افزود: 
مجلس  این  نامزدهای  تبلیغات  نوع  و 
قانون  تدوین  و  نظارت  به  که  است 
در  مازندران  دارد.نماینده  نیاز  متناسب 
ما  افتخار  کرد:  تأکید  خبرگان  مجلس 
نجف  در  امام)ره(  حضرت  شاگردی 
علیه  قیام  در  ایشان  همراهی  و  اشرف 
آن  رحلت  از  پس  و  شاهنشاهی  نظام 
امام عزیز پشتیبانی از ولی فقیه و رهبر 
معظم انقلاب است اما در ایام تبلیغات 
انتخاباتی، شاهد برخی تخریب ها و بد 
انشقاق  و  که گسست  بودم  ها  اخلاقی 
در جامعه و بین متدینین را موجب می 
اینجانب  افزود:  معلمی  الله  شد.آیت 
هیچگاه از خط امام و رهبری معظم نه 
و  مدافع  همواره  بلکه  نشده  جدا  تنها 

پشتیبان بوده و هستم.
مجلس  این  اول  روز  در جلسه عصر 
نظرات  بیان  به  اعضا  از  برخی  نیز 
و  پرداخته  روز  مسائل  مورد  در  خود 
در  نیز  خاتمی  احمد  حجت الاسلام 
نبودن  از  خود  تاسف  کوتاه  سخنانی 
پنجم  آیات یزدی و مصباح در مجلس 
از  پس  اعضا  کرد.  ابراز  را  خبرگان 
اتمام جلسه، شام میهمان رییس مجلس 

خبرگان بودند.

دو سخنراني اقتصادي در آخرین 
اجلاسیه

دولت  سخنگوی  نوبخت  باقر  محمد 
دوم  روز  صبح  نوبت  ویژه  میهمان 
او  بود.  خبرگان  نوزدهم  اجلاسیه 
و  برنامه ها  از  گزارشی  بیان  برای  که 
سیاست های دولت در حوزه های داخلی 
و خارجی در جمع خبرگان حاضر شده 
آن  در  که  کرد  ارائه  گزارشی  بودند، 
شد  اشاره  کشور  اقتصادي  رشد  به  هم 
هاي  راه  و  تورم  هاي  زمینه  به  هم  و 
مقاومتي.  اقتصاد  بر  تاکید  با  آن  کاهش 
سوالاتي  طرح  با  هم  وي  سخنان  پایان 
از سوي اعضاي مجلس خبرگان رهبري 
همراه شد که نوبخت به آنها پاسخ داد.

اقتصاددانان  از  خوش چهره  محمد 
سومین  عنوان  به  نیز  کشور  مطرح 
مهمان ویژه به تشریح و تحلیل اوضاع 
اقتصادی کشور پرداخت. وی با آسیب 
شناسی مشکلات اقتصادی و ریشه های 
آن، اقتصاد مقاومتی را نه تنها یک نسخه 
درمان اقتصادی، بلکه یک بینش و زمینه 
ساز مکتب با پشتوانه علمی، اسلامی و 
شعارهایی  براساس  که  کرد  عنوان  ملی 
امروز  و  مطرح  اسلامی،  انقلاب  در  که 
از سوی رهبر معظم انقلاب، طرح شده 
مردم  نماینده  شفیعی  آیت الله  است. 
پیرامون  خبرگان  مجلس  در  خوزستان 
عملکرد  از  حمایت  و  دفاع  ضرورت 
احراز  خصوص  در  نگهبان  شورای 
صلاحیت ها سخن گفت و افزود: علی 
بودن زحمات شورای  تقدیر  قابل  رغم 
محترم نگهبان در بحث احراز صلاحیت 
ها، اما وجود لفظ عدم احراز صلاحیت 
و یا عدم صلاحیت در جامعه و بین مردم 
عده  زیرا  دارد،  تفسیر  و  توجیه  به  نیاز 
مناصب  دارای  ها  شهرستان  در  که  ای 
اما  هستند،  مردم  اعتماد  مورد  و  عالی 
انتخابات  قانون  از  مواردی  به  استناد  با 
تزلزل  با  نشده  احراز  آنها  صلاحیت   ،
جایگاه در بین مردم مواجه می شوند و 
مردم در مورد او حرف و حدیث هایی 
با  رود.  می  بین  از  فرد  حیثیت  و  زده 
نگهبان  محترم  شورای  نظر  قطعا  اینکه 
این  وجود  دلیل  به  اما  نیست  اینگونه 
هتک  برای  مستمسکی  قانون،  در  لفظ 
الفاظ  باید  لهذا  افراد می شود.«  حیثیت 
که  کلماتی  به  و  شود  اصلاح  قانون 

مفهوم بد نداشته باشند تبدیل گردد.
طی  نیز  نجف آبادی  دری  آیت الله 
این اجلاسیه اعلام کرد که  سخنانی در 
های  شرکت  واگذاری  ناصحیح  شیوه 

دولتی به بخش خصوصی نه تنها کمکی 
به رشد اقتصادی کشور نکرده، بلکه به 
پیش  از  بیش  طبقاتی  اختلاف  ایجاد 
فکری  آن  برای  باید  و  است  زده  دامن 
نیز در این اجلاسیه  کرد. علی فلاحیان 
از توهین و تخریب برخی از روحانیون 
آن  و  انتقاد  انقلاب  و  )ره(  امام  معتمد 
را نیازمند بررسی و تحلیل عنوان کرد. 
آخرین روز از ریاست آیت الله یزدي

یزدی  آیت آلله  اجلاسیه،  این  پایان  در 
بار دیگر بر مراقبت از هویت حاکمیت 
و  کرد  تاکید  خبرگان  توسط  فقیه  ولی 
رای  با  اسلامی  نظام  مقبولیت  که  گفت 
مشروعیت  اما  می شود  حاصل  مردم 
فقیه  ولی  تائید  با  جز  نظام  مسئولان 
که  همانطور  شد.  نخواهد  حاصل 
تعیین  رهبری  توسط  جمهور  رئیس 
بدون  نیز  مجلس  نمایندگان  و  می شود 
نمی شوند  قانونی  نگهبان  شورای  تائید 
مراقبت  با  جز  نیز  مجلس  مصوبات  و 
قانونی  آن ها  تائید  و  نگهبان  شورای 
نیست به   همان شکل نیز مسئولان نظام 
باید تائید رهبری را با خود داشته باشند 
تا مسئولیتشان مشروع باشد. او در پایان 
راه  درصد   9۷ که  کرد  اعلام  سخنانش 
پنجم  دوره  خبرگان  مجلس  به  یافتگان 
همان نگاه فقهی به مساله ولایت فقیه در 
ابراز امیدواری  دوره چهارم را دارند و 
کرد که مجلس آینده نیز بتواند به خوبی 

به وظایف خود عمل کند.
مجلس  از  دوره  این  پایانی  بیانیه  در 
خبرگان نیز اعضا تاکید کردند؛ اینک که 
انتخابات دو مجلس خبرگان و شورای 
همزبانی  و  »همدلی  سال  در  اسلامی 
حرارتی  و  شور  با  ملت«  و  دولت 
وصف ناپذیر، برگزار و بار دیگر وجود 
جمهوری  نظام  در  دینی  مردمسالاری 
حال  شد؛  گذاشته  نمایش  به  اسلامی 
نوبت منتخبان مردم است که به فرموده 
سپاسگزاری  انقلاب،  معظم  رهبر 
به مردم  شایسته را در خدمت صادقانه 
اسلامی محقق سازند؛  نظام  و  و کشور 
پیوسته  حضور  پاکدستی،  ساده زیستی، 
منافع  ترجیح  مسؤولیت،  جایگاه  در 
ملی بر خواسته های شخصی و جناحی، 
مداخلات  برابر  در  شجاعانه  ایستادگی 
نقشه های  به  انقلابی  واکنش  بیگانه، 
در  جهادی  منش  خائنان،  و  بدخواهان 
کار  جمله،  یک  در  و  عمل  و  اندیشه 
برای خدا و در راه خدمت به خلق خدا 
این  دوران  در  خویش  دائمی  برنامه  را 
مسؤولیت بدانند و به هیچ قیمت از آن 

نکنند.. تخطی 
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اخبار

خبرهای ویژه انتخابات/۵؛
پنجمین بسته خبری »اخبار انتخابات« به پشت پرده های یک 
قطعی  ردصلاحیت  انتخابیه،  حوزه  تغییرات  تاییدصلاحیت، 
یک نماینده و انصراف های و کاندیداهای قطعی یک لیست 

اختصاص دارد.

موضع گیری شدیدالحن
دفاع  سال  هشت  فرماندهان  از  میرشکار  علیجان  سردار 
مقدس و از چهره های شناخته شده سیاسی آمل در آخرین 
است:  نوشته  خود  اجتماعی  شبکه  در  شده  منتشر  مطلب 
و  ها  شهرستان  نگهبان  شورای  ردصلاحیت شده  نمایندگان 
استان ها چگونه در تهران با دخالت قالیباف تاییدصلاحیت 
اند. جایگاه شورای نگهبان شهرستان و استان را چرا  گرفته 
مرکز اینقدر آسیب پذیر و متزلزل کرده است. دست و پا زدن 
قالیباف برای ماندن در مجلس و احساس خطر برای جایگاه 
از  دفاع  باعث  دید  مجلس  گیری  شکل  با  مجلس،  ریاست 

نمایندگان فعلی ردصلاحیت شده است، گویان شورای نگهبان 
دفاتر خود  نظر  بر  را  ها  استان  مسئولان  بعضی  نگاری  نامه 
ترجیح می دهد البته مردم بصیر رد کرده و تصمیمی درست در 

پای صندوق های رای خواهند گرفت.

تغییر حوزه انتخابیه 18 نامزد در مازندران
 تغییر حوزه انتخابیه از مازندران به تهران و بالعکس جواد 
تقسیمات  و  انتخابات  سیاسی،  اداره کل  سرپرست  سالار  
کشوری استانداری مازندران خبر داد؛ 18 داوطلب نمایندگی 
انتخابیه خود  اسلامی حوزه های  دوازدهمین مجلس شورای 
میان  دادند.  در  تغییر  استانی  برون و درون  از حوزه های  را 
داوطلبانی که تغییر حوزه انتخابیه داده اند هفت نفر از حوزه 
انتخابیه تهران به حوزه های انتخابیه مازندران تغییر حوزه دادند.  
برخی داوطلبان که در استان مازندران ثبت نام خود را انجام 

داده اند حوزه خود را به استان تهران منتقل کردند.

قطعیت رد صلاحیت نماینده بابل 

پس از رد صلاحیت علی کریمی فیروزجایی نماینده فعلی 
و  نگهبان  شورای  توسط  اسلامی  شورای  مجلس  در  بابل 
اعتراض وی به این رای، در جلسه فوق العاده شورای نگهبان 
اعتراضات براساس اسناد و مدارک موجود در  برای بررسی 
اعتراضات،  به  پاسخ  پایان مهلت  نگهبان در  پرونده، شورای 
رای بر رد اعتراض نماینده بابل داد و کریمی فیروزجایی به 

صورت قطعی رد صلاحیت شد.

کاندیداهای  شدن  نهایی  و  کاندیدا  یک  انصراف 
جبهه انقلاب در برخی شهرستان ها

سیدعقیل ادیانی راد یکی از نامزدهای انتخاباتی دوازدهمین 
قائمشهر،  انتخابیه  حوزه  از  اسلامی  شورای  مجلس  دوره 
سوادکوه، جویبار، سیمرغ و سوادکوه شمالی با انتشار بیانیه ای 
انصراف خود را از کاندیداتوری این دوره از انتخابات به نفع 
کاندیداهای جبهه انقلاب اعلام کرد. همچنین رضا علیخانی 
ائتلاف  نامزد شورای  معاون سابق عمرانی استاندار مازندران 
نیروهای انقلاب در حوزه انتخابیه نوشهر، چالوس و کلاردشت 

برای دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی معرفی 
شده است. غلامرضا شریعتی اندرانی نماینده فعلی مردم شرق 
کاندیدای  به عنوان  نیز  مازندران در مجلس شورای اسلامی 
شورای ائتلاف نیروهای انقلاب در حوزه انتخابیه بهشهر، نکا 

و گلوگاه معرفی شده است.

۴۴2 نفر ماندند
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
داوطلبان  از  تعدادی  انصراف  به  توجه  با  گفت:   مازندران 
افرادی  تعداد  مازندران  در  اسلامی  انتخابات مجلس شورای 
که در این عرصه باقی مانده اند به 442 نفر رسیده است. قاسم 
عزیزاده گرجی گفته:  تا بدین لحظه از برهه زمانی انتخابات، ۵۶ 
نفر از داوطلبان مجلس شورای اسلامی در مازندران انصراف 
خود را برای ادامه فعالیت در این عرصه اعلام کردند. پیش 
داوطلبان مجلس  تایید صلاحیت  پایان فرصت  در  و  این  از 
شورای اسلامی از سوی شورای نگهبان تعداد نامزدهای تایید 

صلاحیت 498 داوطلب از مازندران بود.

ت
خابا

 انت
 با

فرماندار بهشهر:
ایجاد فضای گرم انتخاباتی وظیفه 

عمومی است
را مهمترین وظیفه  انتخاباتی  ایجاد فضای گرم  بهشهر  فرماندار   
همگان در حال حاضر بیان کرد.به گزارش خبرنگار مهر، علی اصغر 
میرزایی  در نشست شورای اداری در سالن فرمانداری بهشهر اظهار 
از همه  و  داریم  پیش  ماه در  اسفند  بزرگی در 11  رفراندوم  کرد: 
نامزدها و کاندیداها و از همه برگزارکنندگان انتخابات قدردانی دارم 

که با ورود به صحنه به گرمای انتخابات افزودند.
در  انتخاباتی  حداکثری  و  پرشور  فضای  ایجاد  افزود:  وی 
شهرستان ها از موارد مهمی است که باید مورد توجه باشد و همه ما 

باید در این راستا با قوت وارد شویم.
فرماندار بهشهر با بیان اینکه 11 اسفندماه اهمیت ویژه ای در این 
با  انتخاباتی  یادآور شد: فضای گرم  مقطع زمانی برخوردار است، 
حضور همگانی مهمترین وظیفه ماست و تکلیف داریم تا شور و 

نشاط و انگیزه در بین مردم در این انتخابات ایجاد کنیم.
میرزایی گفت: همکاری برخی از دستگاه های اجرایی شهرستان 
کاری  نباید کم  انتخابات  در  که  انتخابات کمرنگ است  در بحث 

داشته باشیم و پشتیبانی در انتخابات باید جدی گرفته شود.
وی افزود: در این ایام خدمات به مردم قطع نشود و نیازمند ایجاد 

انگیزه در مردم داریم.
راهبرد  اصلی رهبری و  مؤلفه  اظهار کرد: چهار  بهشهر  فرماندار 
ایشان در انتخابات باید در درجه اول توسط من و شما به عنوان 
کارگزاران نظام اجرایی شود و مورد توجه شود و تکلیف بر همه 

ماست که در انتخابات پر شور در بخش مشارکت وارد شویم.

پرچمداری شوراها برای مشارکت مردم
مازندران  استاندرای  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست   
پیش روی  انتخابات  در  مردم  برای مشارکت  اسلامی  گفت: شوراهای 
در  گرجی  عزیززاده  قاسم  مهر،  خبرنگار  گزارش  کنند.به  پرچمداری 
هفدهمین اجلاسیه شورای اسلامی استان مازندران که در محل شورای 
اسلامی قائم شهر برگزار شد، با بیان اینکه دو انتخابات مهم و سرنوشت 
ساز مجلس خبرگان رهبری و مجلس شورای اسلامی را در پیش داریم، 
اظهار کرد: نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران، تنها نظام در دنیا است 
که میانگین هر 2 سال یک بار انتخابات برگزار می کند که بیانگر مردم 
سالاری دینی این نظام است.وی برگزاری انتخابات را فلسفه وجودی 
نظام برای به مشارکت طلبیدن مردم جهت تعیین سرنوشت کشور است، 
افزود: امت اسلامی نیز با درک شرایط و نیاز جامعه جهت تصمیم سازی 
کلان کشور پای صندوق آرا حاضر می شوند و منتخب خود را انتخاب 

می کنند.
سرپرست معاونت سیاسی استانداری مازندران با قدردانی از اعضای 
شورای اسلامی، استان، شهرستان، شهر، بخش و روستاهای مازندران برای 
تبیین اهمیت انتخابات، یادآورشد: گزارش های خوبی از شهرستان های 
به خوبی  انتخاباتی  ایجاد شور  برای  داریم که شوراها  مازندران  استان 
اینکه حدود 2۵0 شبکه  با اشاره به  وارد میدان شدند.عزیززاده گرجی 
تبلیغات  اسلامی  نظام جمهوری  علیه  بر  زبان 24 ساعته  فارسی  معاند 
را  دشمنان  اهداف  درستی  به  مردم  کرد:  تصریح  می دهند،  انجام  منفی 
می دانند و در این انتخابات نیز به درستی و با حضور حماسی در پای 
صندوق آرا همانند شگفتی سازی راهپیمایی 22 بهمن، دشمنان را ناامید 
خواهند ساخت .وی با بیان اینکه مردم توقع زیادی ندارند و مسؤولان 
باید برای رفع مشکلات آنها اقدام جهادی انجام بدهند، خاطرنشان کرد: 
مسؤولان با اقدام بهنگام اجازه ندهند تا دشمنان اهداف فاصله اندازی 

بین مردم و مسئولین را پیاده سازی بکنند.
اینکه سر  به  اشاره  با  مازندران  استانداری  سرپرست معاونت سیاسی 
و  تفاهم  گفت:  باشد،  داشته  وجود  سلیقه  اختلاف  نباید  مردم  منافع 
استان و  اجرایی  اسلامی و دستگاه های  بین شوراهای  همکاری خوبی 
شهرستان ها وجود دارد که تداوم این را خواستاریم و مورد تاکید دولت 

سیزدهم است.
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درخشان کریدور

 شمال جنوب
1۲ تُن چوب جنگلی قاچاق در نوشهر 

کشف شد
 فرمانده انتظامی نوشهر از کشف 12 تن چوب آلات جنگلی قاچاق 
در راستای مبارزه با قاچاق محصولات و فرآورده های چوبی در این 

شهرستان خبر داد.
به گزارش ایرنا از پایگاه خبری پلیس مازندران، سرهنگ علی اکبر 
درویشی روز سه شنبه گفت: در راستای مبارزه با قاچاق محصولات 
گشت  انجام  با  نوشهر  آگاهی  پلیس  ماموران  چوبی،  فرآورده های  و 
انتظامی در مسیرهای کوهستانی، به 2 دستگاه خودروی وانت نیسان و 

یک دستگاه کامیون حامل چوب های جنگلی مشکوک شدند.
در  قاچاق  چوب  تن   12 کشف  و  خودرو  سه  هر  توقیف  به  وی 
بازرسی از آن ها اشاره و اضافه کرد: محصولات قاچاق کشف شده به 
اداره منابع طبیعی شهرستان تحویل و متهمان نیز پس از تشکیل پرونده 

به مرجع قضایی معرفی شدند.
درختان  قطع  اینکه  به  اشاره  با  نوشهر  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
جنگلی، به تاراج بردن منابع ملی بوده و تبعات زیست محیطی زیادی 
فعالیت  مشاهده  صورت  در  خواست  شهروندان  از  دارد،  پی  در  را 
غیرقانونی قاچاقچیان چوب و محصولات حاصل از چوب مراتب را 

سریع به پلیس 110 اطلاع دهند.
از  یکی  امر  کارشناسان  گفته  به  هیرکانی  قاچاق چوب جنگل های 
معضلات اساسی این عرصه های شمال کشور ست که باید برای رفع 

آن تدابیر ویژه ای اتخاذ شود.
شهرستان 140 هزار نفری نوشهر در غرب مازندران واقع شده است.

 
 

دولت  پی  در  پی  های  گذاری  سرمایه   
سیزدهم در بندر امیرآباد بهشهر در راستای 
افزایش حجم  نفتی و  رونق صادرات غیر 
تجارت با کشورهای همسایه، این بندر را 
به بزرگترین بندر صادراتی شمال و نگین 
در  بنادر کشورهای حاشیه خزر  درخشان 

کریدور شمال جنوب تبدیل کرد.
بندر  در  تجارت  رونق  ایرنا،  گزارش  به 
اقتصادی  های  سیاست  از  یکی  آباد  امیر 
دولت سیزدهم بود که در دستور کار قرار 
با  بندر  این  نیازهای ضروری  گرفت. رفع 
سرمایه گذاری های کلان دولت سبب شد 
که امیرآباد به یکی از راهبردی ترین بنادر 
کشورهای حاشیه خزر تبدیل شود. رکورد 
شکنی های پی در پی حجم مبادلات تجاری 
در 2 سال اخیر بسیار خیره کننده بود که این 
سیر تکاملی ادامه دار شد. بندر امیر آباد از 
می  کشور محسوب  راهبردی  بنادر  جمله 
شود که به عنوان دروازه صادرات ایران به 

کشورهای حاشیه خزر به شمار می آید.
چراکه همسایگان شمالی ما خواهان رونق 
محصولات  خصوص  به  ایران  صادرات 
خود  کشورهای  به  بندر  این  از  مازندران 
 30 در  که  شهرسازی  و  راه  وزیر  هستند. 
راهبردی  بندر  این  از  امسال  ماه  شهریور 
بازدیدکرد به ضرورت افزایش صادرات در 
بندر امیر آباد بهشهر به 10 میلیون تن تاکید 
داشت که اکنون با فراهم سازی زیر ساخت 

های لازم این مهم انجام شد.
و  صادرات  رونق  برای  سیزدهم  دولت 
افزایش حجم مبادلات تجاری در بندر امیر 
مهمی  ساختی  زیر  گذاری  سرمایه  آبادی 
طرح  دیگر  طرف  از  و  است.  داده  انجام 
این  در  را  دیگری  مهم  ساختی  زیر  های 

بندر بزودی آغاز خواهد کرد.
ظرفیت  به  غلات  مکانیزه  پایانه  احداث 
۷0 هزار تن و با سرمایه گذاری حدود 13 
هزار میلیارد ریالی، احداث مخازن روعن 
خوراکی با ظرفیت 1۶ هزارتنی و سرمایه 
گذاری ۷۵0 میلیارد ریالی، احداث محوطه 
کانتینری به طرفیت12000TEU و سرمایه 
میلیارد  گذاری حدود چهارده هزارو 800 
خوراکی  روغن  مخازن  احداث  ریالی، 
به ظرفیت 10 هزار تن و سرمایه گذاری 
ریالی، احداث کارخانه  میلیار  حدود 4۷0 
تصفیه روغن و بسته بندی با سرمایه گذاری 
کارخانه  و  ریالی  میلیار  هزار  پنج  حدود 
با سرمایه گذاری  تولید نشاسته ذرت و... 
حدود13 هزار میلیارد ریالی از جمله طرح 
دولت  که  است  ساختی  زیر  مهم  های 
سیزدهم بزودی عملیات اجرایی آن را در 

این بندر اغاز خواهد کرد.
ظرفیت  یک  آنکه  کنار  در  امیرآباد  بندر 
صادراتی و تجاری در منطقه به شمار می رود 
با دارا بودن کارخانجات متعددی همچون 
گچ، فولاد، کاغذ و سیلوهای متعدد از بنادر 
نسل سوم کشور است و عمده ۷.۵ میلیون 
مختلف  کشورهای  صادراتی  کالای  تن 
جهان از بنادر آستاراخان، آکتائو، اولیا، باکو، 
گوسان و ماخاچ وارد بندر امیرآباد می شود.
اتصال به شبکه ریلی کشور، بهره مندی از 
1۵ پست اسکله با ظرفیت ۷.۵ میلیون تن و 
بهره مندی از ظرفیت اتصال کریدور ترانزیت 
بین المللی شمال به جنوب )INSTC( از 
امیرآباد  بندر  شاخص  های  ویژگی  دیگر 
از  برخورداری  دلیل  به  قطع  است.به طور 

همین ظرفیت های متنوع اقتصادی و تجاری 
است که امیرآباد این روزها یکی از نمادهای 
توجه مسوولان امر به مقوله ترانزیت کالا و 
ایجاد زیرساخت های اساسی حمل و نقل 
درجهت رسیدن به استانداردهای جهانی و 
استفاده از حداکثر از ظرفیت ترانزیتی کشور 
به شمار می رود تا جایی که رییس جمهور 
دولت  در  کشور  اقتصادی  مسوولان  و 
ایجاد  ارزی،  افزایش درآمد  برای  سیزدهم 
و  گذاری خارجی  اشتغال، جذب سرمایه 
نقش جمهوری  افزایش  بخش خصوصی، 
ایجاد  و  خزر  دریای  در  ایران  اسلامی 
بندر  این  روی  کشور  شمال  در  گذرگاه 
منحصر به فرد حساب ویژه ای باز کرده اند.

سرمایه گذاری کلان دولت
ویژه  منطقه  کل  مدیر  پیوند  این  در 
اقتصادی بندر امیرآباد بیان داشت: سرمایه 
این  اخیر  دوسال  در  دولت  کلان  گذاری 
کشورهای  مهم  بنادر  از  یکی  به  را  بندر 

حاشیه خزر تبدیل کرد.
اینکه  به  اشاره  با  پور  موسی  محمدعلی 
و  اسکله  پست   1۵ دارای  امیرآباد  بندر 
یک هزار و ۶0 هکتار اراضی پشتیبانی به 
عنوان سریع ترین، ارزان ترین  و ایمن ترین  
بندر در کل حاشیه خزر است، خاطرنشان 
ساخت: بندر امیر آباد تنها بندری است که 
به خط ریلی وصل و به عنوان حلقه طلایی 

کریدور شمال جنوب فعال است.
با  انبار   10 که  مطلب  این  ذکر  با  وی 
ظرفیت ۷2 هزار متر مربع، سیلو با ظرفیت 
4۷0 هزار تن و مخازن روغن با ظرفیت 8۵ 
هزار تن در بندر امیرآباد وجود دارد، ادامه 
داد: در حال حاضر ظرفیت عملیاتی در این 
بندر به بیش از 4.۵ میلیون تن رسید که در 
تاریخ تاسیس این بندر این آمار یک رکورد 

محسوب است.
وی با بیان این که، بندر امیرآباد به همراه 
بندر پایانه نفتی شمال ظرفیت 18 میلیون 
ظرفیت  یک  داد:  ادامه  است،  دارا  را  تن 
نهفته 10 میلیون تنی نفتی را در کنار خود 
داریم و ظرفیتی است که به عنوان دستاورد 
نظام به عنوان یک شاخص می توان از آن 

نام برد.
مدیر کل منطقه ویژه اقتصادی امیر آباد با 
ذکر این نکته در سال 1400، 2 هزار و 200 
گذاری  سرمایه  بندر  این  در  ریال  میلیارد 
شد، ادامه داد: این سرمایه گذاری در سال 
1401 به دو هزار و 340 میلیارد ریال و در 
سال جاری به دو هزار و 910 میلیارد ریال 
رسیده است.موسی پور با اظهار به اینکه در 
دولت سیزدهم هفت هزار و ۵00 میلیارد 
در  زیرساختی  و  عمرانی  های  ریال طرح 
این بندر انجام شد، بیان داشت:جذب اعتبار 

برای این طرح ها 98 درصد است.
امیر آباد  بیان این مطلب که بندر  با  وی 
در بخش پیشرفت فیزیکی طرح ها در بین 
بنادر کشور رتبه اول را دارد، افزود: ما بیش 
از ۵0 طرح را به صورت همزمان در تراز 
ملی در دست اجرا داریم.موسی پور با بیان 
اینکه میزان آماده به کاری تجهیزات دریایی 
بیش از 9۵ درصد است، خاطرنشان کرد: 
طراحی  و  ساحلی  رادار  نصب  و  خرید 
رانش  های  موتور  مانور  دسته  ساخت  و 
بزرگ در حوزه  از شاخص های  لایروبی 
شده  انجام  تجهیزات  نگهداری  و  تامین 

است.
مدیرکل منطقه  ویژه اقتصادی بندر امیرآباد 
با اشاره به اینکه اجرای شبکه اطفاء حریق 
و  هزار  اراضی  کل  برای  حریق  اعلان  و 
۶0 هکتار بوده است، بیان داشت: بیش از 
چهار هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری این 
طرح ها بوده و اجرای آنها با در نظر گرفتن 
از  المللی یکی  بین  استاندارد های ملی و 

اتفاقات ارزنده در این بندر بود.
موسی پور در ادامه با ذکر این نکته که در 
حوزه زیرساختی توانستیم در همین دولت 
راستای  در  خانه  موتور  فنی  گواهینامه   2
 ۵0 ایزو  استاندارد  و  پاک  هوای  شاخص 
را  انرژی  کاهش  راستای  در  یک  و  هزار 
داشته باشیم، بیان داشت: در سواحل و بنادر 
یک پهنه 10۶ کیلومتری در حوزه مدیریت 
ما است و جلوگیری از ساخت و ساز های 
غیر مجاز و آزادسازی سواحل به صورت 

100 درصد محقق شده است.
آباد  امیر  بندر  اقتصادی  منطقه  مدیرکل 
امیرآباد  بندر  در  پرسنل   2۷1 داد:  ادامه 
مشغول به کار هستند و میانگین سنی 83 
درصد پرسنل ما بین 3۵ تا ۵0 سال است و 
90 درصد از این جوانان تحصیلات بالای 
کاهش  اینکه  بیان  با  دارند.وی  کارشناسی 
2۵ درصدی هزینه مصرف از شاخص های 
دیگر ماست، ادامه داد: کاهش 14 درصدی 
لوازم مصرفی و کاشت 20 هزار اصله نهال 
در بندر امیرآباد از جمله دستاوردهای دیگر 

مجموعه محسوب می شود.
 800 و  هزار  هفت  گفت:  پور  موسی 
می  بندر  این  سرمایه  ارزش  ریال  میلیارد 
درصدی   ۵0 رشد  بخش  این  در  و  باشد 
را شاهد هستیم که 1۶0 درصد رشد منابع 
درآمدی نسبت به مدت مشابه برخورداریم.

رشد 33 درصدی صادرات
امیرآباد  بندر  اقتصادی  منطقه  کل  مدیر 
برای  آباد  امیر  بندر  داشت:  بیان  ادامه  ادر 
بهره مندی از فناوری های نوین بیش از 1۷ 
طرح مطالعاتی با دانشگاه تدوین کرده است 
حوزه  در  مقاومتی  اقتصاد  طرح  چهار  و 
کارخانه  و  مخازن  سیلو،  سازی،  اسکلت 
و  شد  محقق  درصد   100 دام،  و  خوراک 
در بخش تخلیه و بارگیری، جذب سرمایه 
گذار خارجی، تولید ارزش افزوده و توسعه 
اشتغال پایدار از وظیفه حاکمیتی می باشد، 
یادآور شد : 44 درصد در حوزه تخلیه و 
حوزه  در  درصد   ۵4 از  بیش  و  بارگیری 
حمل و نقل جاده ای رشد را شاهد هستیم.
اینکه در دولت سیزدهم رشد  بیان  با  وی 
33 درصدی در حوزه صادرات را در پی 
داشته ایم و از رشد 100 درصدی صادرات 
سیمان برخورداریم، افزود: بیش از رشد ۶۷ 
درصدی در حوزه ترانزیت خودرو روبرو 
شدیم و ترانزیت پنبه به ترکیه برای اولین 

بار در این دولت شکل گرفته است.
و  گوگرد  ترانزیت  داشت:  اظهار  وی 
در  بار  اولین  برای  به کشور چین  گرانول 
دولت سیزدهم اتفاق افتاده و ترانزیت اوره 
و پتاس به مقصد هندوستان و ترکیه یکی 

از خط های ترانزیتی بوده است.
مدیرکل منطقه ویژه اقتصادی بندر امیرآباد 
با عنوان اینکه واردات بیش از سه میلیون 
تن نهاده دامی و خوراک دام از بندر امیرآباد 
انجام شده است، ادامه داد: بندر امیر آباد از 

رشد 101 درصدی در طول دولت مردمی 
در حوزه سرمایه گذاری برخوردار شد.

موسی پور افزود: 1۵ میلیون و 800 هزار 
متر مربع لایروبی در دولت سیزدهم انجام 
شد و در بخش کنوانسیون های بین المللی 

از رشد 38 درصدی بهره مند شده ایم.
 28 رشد  کرد:  تاکید  همچنین  وی 
درصدی در حوزه ایمنی شکل گرفت و در 
بخش علائم کمک ناوبری آماده به کاری 

تجهیزات به 100 درصد دست یافته ایم.
آباد  امیر  بندر  اقتصادی  منطقه  کل  مدیر 
با بیان اینکه از رشد 42 درصدی در تردد 
شناوران و 44 درصدی در بخش راهنمایی 
برخوردار شذیم، گفت: 39 درصد در بخش 
یدک کشی و در بخش بازرسی شناور ها 

نیز 2۵ درصد رشد شکل گرفته است.
این مقام مسوول تصریح کرد: 1۷۵ هزار 
نقلیه  از 3۵2 هزار وسایل  بیش  کامیون و 
سنگین در سال 1402 در بندر امیرآباد تردد 
داشته است و از طرف دیگر شاهدکاهش 
 ۷۵ رشد  و  دریایی  سوانح  درصدی   4۵
درصدی خدمات کشتیرانی در بندر امیرآباد 

بوده ایم.
امیرآباد  بندر  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
بزرگ ترین  عنوان  به  مازندران  استان  در 
گرفتن  قرار  با  خزر  دریای  حاشیه  بندر 
به  باتوجه  خاص  جغرافیایی  موقعیت  در 
اقتصادی  دیپلماسی  گذاری های  سیاست 
شکوفاسازی  با  می تواند  سیزدهم  دولت 
مقاوم سازی  در  ویژه ای  نقش  ظرفیت ها، 
اقتصاد کشور با توسعه تجارت بین المللی 

و صادرات کالا ایفا کند.
و 300  با حدود یک هزار  آباد  امیر  بندر 
هکتار وسعت و همچنین 220 هکتار پس 
اراضی پشتیبانی وسیع،  با دارا بودن  کرانه 
زیر ساخت حمل و نقل مدرن چند وجهی، 
جهت  کامیون  و  ریلی  -رو  رو  اسکله 
همچنین  و  کالا  یکسره  حمل  و  ترانزیت 
دسترسی آسان به بازار مصرف کشورهای 
سی آی اس CIS با جمعیت بالغ بر 300 
میلیون به تنهایی بر تمامی پنج بندر حاشیه 
خزر تنه می زند و ظرفیت فوق العاده ای در 
توسعه اقتصادی و پرش تجاری کشور دارد.
بندر امیرآباد در کنار آن که یک ظرفیت 
صادراتی و تجاری در منطقه به شمار می رود 
با دارا بودن کارخانجات متعددی همچون 
گچ، فولاد، کاغذ و سیلوهای متعدد از بنادر 
نسل سوم کشور است و عمده ۷.۵ میلیون 
مختلف  کشورهای  صادراتی  کالای  تن 
جهان از بنادر آستاراخان، آکتائو، اولیا، باکو، 
گوسان و ماخاچ وارد بندر امیرآباد می شود.
بهره مندی  ریلی کشور،  به شبکه  اتصال 
میلیون  با ظرفیت 10  از 1۵ پست اسکله 
اتصال  ظرفیت  از  مندی  بهره  و  تن 
به  شمال  المللی  بین  ترانزیت  کریدور 
ویژگی  دیگر  از   )INSTC( جنوب 
است.منطقه  امیرآباد  بندر  شاخص  های 
بسیار  بندری  ظرفیت های  از  امیرآباد 
مناسبی برخوردار است و می تواند به دلیل 
گرفتن  قرار  و  جغرافیایی  ویژه  موقعیت 
توسعه  کریدور شمال- جنوب،  مسیر  در 
کشورهای  با  اقتصادی  و  تجاری  روابط 
دریای  حاشیه  کشورهای  به ویژه  همسایه 
این  که  کند  تجربه  پیش  از  بیش  را  خزر 
امر به شکوفایی اقتصادی این دیار کمک 

می کند.

کشف خودورهای لوکس میلیاردی 
قاچاق و 4۸ فقره سرقت در چالوس

لوکس  از کشف خودورهای  مازندران  انتظامی  فرمانده  جانشین   
میلیاردی قاچاق و 48 فقره سرقت در اجرای طرح امنیت محله محور 

شهرستان چالوس خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، سردار سید موسی حسینی در حاشیه 
برگزاری طرح امنیت محله محور شهرستان چالوس، هدف از اجزای 
مطلوب ترین  ارائه  برای  پلیس  توان  نهایت  از  استفاده  را  این طرح 
خدمات به شهروندان و کشف جرایم دانست و گفت: مأموران در 
اجرای این طرح در راستای برخورد با پدیده شوم اعتیاد با پاکسازی 
یک منطقه آلوده، ۷0 معتاد متجاهر ،۶ قاچاقچی حرفه ای مواد مخدر 
و هفت خرده فروش را دستگیر و همچنین 12 کیلوگرم انواع مواد 

مخدر را کشف کردند.
وی با اشاره به توقیف ۷3 دستگاه خودروی مزاحمی که نارضایتی 
 ۷0 همچنین  مأموران  کرد:  تصریح  داشتند،  همراه  به  را  شهروندان 
نفر از اراذل و اوباش را احضار و 1۵ نفر از مخلان نظم و امنیت را 
به  انواع سرقت ها را کشف و اقلام مسروقه را  دستگیر و 48 فقره 

صاحبانشان بازگرداندند.
خودروی  دستگاه  دو  کشف  از  مازندران  استان  انتظامی  جانشین 
کالای  زیادی  بسیار  تعداد  و  میلیارد   ۶0 ارزش  به  قاچاق  سواری 

قاچاق از جمله لوازم خانگی و چندین تن چوب جنگلی خبر داد.
سردار حسینی در پایان خاطر نشان کرد: امنیت و آرامش مردم خط 
قرمز فراجا بوده و در این راه با تمام امکانات به صورت شبانه روزی 

تلاش خواهیم کرد.

  فرمانده سپاه کربلا مازندران از افزایش 30 درصدی 
درخواست دانشجویان برای حضور در اردوهای راهیان 

نور خبر داد.
مسلمی  سیاوش  سردار  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
به  دانشجویان  اعزام  حاشیه  در  دوشنبه  بعدازظهر 
اردوهای راهیان نور یکی از مأموریت های سپاه را اعزام 
کاروان های راهیان نور برشمرد و با بیان اینکه اقدامات 
نور  راهیان  زمینه  در  مدارس  و  دانشگاه ها  در  خوبی 

از  نفر  قبل 1۷ هزار  افزود: سال  است،  صورت گرفته 
اقشار مختلف و مردم به اردوهای راهیان نور اعزام شده 
بودند و امسال پیش بینی می شود 2۵ هزار نفر به این 

اردوها اعزام شوند.
وی با اشاره به آغاز اعزام کاروان های دانشجویی به 
صورت  برنامه ریزی  طبق  گفت:  نور  راهیان  اردوهای 
اردوهای  به  از دانشجویان  نفر  گرفته سه هزار و ۵00 

راهیان نور اعزام می شوند.

ویژه  طرح های  از  را  پیشرفت  راهیان  اردوهای  وی 
سال جاری بیان کرد و گفت: در این طرح ها از نمایشگاه 
هوافضا در تهران وسد کرخه که از دستاوردهای برجسته 

نظام مقدس جمهوری اسلامی است بازدید می شود.
سردار مسلمی استقبال دانشجویان از اردوهای راهیان 
میزان  گفت:  و  کرد  بیان  مطلوب  استان  در  را  نور 
نور  اردوگاه های راهیان  برای حضور در  درخواست ها 

نسبت به پارسال 30 درصد افزایش یافته است.

فرمانده سپاه کربلا خبر داد؛
افزایش اقبال دانشجویان مازندرانی برای اردوهای راهیان نور

سرپرست سازمان جهاد کشاورزی مازندران:
طرح جامع اصلاح زیرساخت اراضی 

شالیزاری فریدونکنار ملی است
 سرپرست سازمان جهاد کشاورزی مازندران گفت: طرح جامع اصلاح 
زیرساخت اراضی شالیزاری فریدونکنار به صورت ملی و پایلوت در 

دست اجرا است.
به گزارش خبرنگار مهر، بابک مؤمنی در نشست فرمانداری فریدونکنار 
اظهار کرد: با توجه به بازدیدی که از واحد قطعه بندی و بسته بندی 
بوده  استانداری  سفر  مصوبات  جز  که  داشتیم  پروتئینی  فراورده های 
است، چنین مجموعه سردخانه ای مدرن می تواند برای شهرستان مفید 
باشد و با سرمایه گذاری خوبی که انجام شد نباید از آن غافل باشیم و 

راکد باقی بماند.

راه  برای  کشاورزی  جهاد  سازمان  وظایف  جز  آنچه  داد:  ادامه  وی 
اندازی این واحد است، انجام خواهیم داد چراکه با راه اندازی این واحد 

نیاز ایام ماه مبارک رمضان و عید نوروز شهرستان تأمین خواهد شد.
این  در  خاویاری  ماهیان  پرورش  واحد  از  بازدید  در  افزود:  وی 
شهرستان، باید گفت این پروژه با ظرفیت رو به رشدی به بهره برداری 
رسیده است اما 1۵ درصد پیشرفت فیزیکی آن باقی مانده که نیازمند 
تخصیص منابع مالی و تسهیلاتی است.مؤمنی با بیان اینکه پروژه طرح 
جامع اصلاح زیرساخت اراضی شالیزاری از دیگر پروژه هایی بود که 
ادامه  بازدید در روستای نوایی محله این شهرستان قرار گرفت،  مورد 
به  و  ملی شود  پایلوت  به یک  تبدیل  می تواند  پروژه  این  تکمیل  داد: 

عنوان یک پروژه منحصر بفرد ملی مورد بازدید قرار گیرد.
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در  ایران  ورزشکاران  دوپینگ  نتایج 
پدیده  این  می دهد  نشان  اخیر  سال های 
کنترلی  اما  شده  مدیریت  حدی  تا  شوم 
نداشته  وجود  آن  به  گرایش  سن  روی 
ورزشکاران  محرومیت  به  منجر  طوریکه 

»زیر سن قانونی« شده است.
با  به گزارش خبرنگار مهر، آغاز مبارزه 
دوپینگ در ورزش ایران به سال 13۶۷ باز 
می گردد. طی این مدت اما همواره استفاده 
رشته های  ورزشکاران  نیروزا،  مواد  از 
را در معرض خطر و محرومیت  مختلف 

قرار داده است.
البته به طور کلی از زمان تشکیل و آغاز 
)نادو  دوپینگ  با  مبارزه  ملی  ستاد  کار  به 
و  قوانین  از  امور  همه  در  که   )2003  -
دوپینگ  با  مبارزه  جهانی  آژانس  مقررات 
پیروی می کند، دوپینگ در ورزش  )وادا( 
اگرچه  شد  کنترل  زیادی  حد  تا  ایران 
مانند  بودند رشته هایی  این مدت هم  طی 
زیاد  گرایش  خاطر  به  که  برداری  وزنه 
تا مرز  نیروزا حتی  به مواد  ورزشکارانش 

تعلیق هم پیش رفت.
مبارزه با دوپینگ در ورزش ایران از سال 

13۶۷ آغاز شد
2۴0 دوپینگی در 6 سال اخیر

با همه اینها »نادو« با تاکید بر آموزش که 
مؤثرترین و کم هزینه ترین روش مقابله با 
نمونه  کنار  در  می آید  به حساب  دوپینگ 
جریان  در  ورزشکاران  از  مداوم  گیری 
مسابقات و حتی خارج از آنها، دوپینگ در 
ورزش کشور را تا حد زیادی کنترل کرد 
نتایج مثبت  اگرچه هنوز نوسان در تعداد 

دیده می شود.
طی سال های اخیر بیشترین آمار دوپینگ 
ثبت  ایران  ورزش  برای   2019 سال  در 
کشورمان  ورزشکار   ۵۷ ان  طی  که  شد 
شدن  محرز  و  نیروزا  مواد  از  استفاده  با 
بزرگی  با شوک  را  دوپینگ شأن، ورزش 
مواجه کردند. بعد از آن البته آمار دوپینگی 

تا حد زیادی کاهش داشت.
میلادی  اخیر  سال   ۶ در  مجموع  در 
دوپینگی  ورزشکار   240 ایران  ورزش 
داشته که البته بیشترین آنها مربوط به همان 

سال 2019 است.
آمار نتایج مثبت نمونه های اخذ شده از 
این شرح  به  ورزشکاران در ۶ سال اخیر 

است:
مثبت  نمونه   3۵ میلادی:  * سال 2018 

در ورزش ایران
مثبت  نمونه   ۵۷ میلادی:  * سال 2019 

در ورزش ایران
مثبت  نمونه   14 میلادی:  * سال 2020 

در ورزش ایران
مثبت  نمونه   20 میلادی:  * سال 2021 

در ورزش ایران
مثبت  نمونه   33 میلادی:  * سال 2022 

در ورزش ایران

مثبت  نمونه   21 میلادی:  * سال 2023 
در ورزش ایران

ایران تاحدی کنترل  دوپینگ در ورزش 
 240 اخیر  سال   ۶ در  حال  این  با  شده 

دوپینگی داشتیم

قانونی«  زیر  »سن  به  دوپینگ 
رسیده است

در  ایران  ورزش  دوپینگ  کنترل  نتایج 
که  می دهد  نشان  میلادی  گذشته  سال 
این اقدام غیراخلاقی در میان ورزشکاران 
نشده  کن  ریشه  کامل  طور  به  کشورمان 
سن  که  است  این  بدتر  معضل  است. 
پایین هم آمده طوریکه در  به آن  گرایش 
دوپینگی  ورزشکار  یک  حداقل  سال  هر 

»زیر سن قانونی« هستند.
گذشته  سال  دوپینگ  پرونده  در  حتی 
یک  است،  نشده  بسته  هنوز  که  میلادی 
ورزشکار دوپینگی »زیر سن قانونی« بوده 
است. این ورزشکار در رشته وزنه برداری 
اقدام به استفاده از مواد نیروزا کرده است.

ورزش  هم  آن  از  قبل  سال های  در 
خود،  دوپینگی های  فهرست  در  ایران 
به  که  قانونی  سن  زیر  با  ورزشکارانی 
و  شده  شناخته  متخلف  دوپینگ  خاطر 

محروم شده اند، داشته است.
وضعیت ورزشکاران دوپینگی »زیر سن 
شرح  این  به  اخیر  سال های  در  قانونی« 

است:
سال 2023 میلادی

به  خاطی  )ورزشکار  برداری  وزنه   *
سال   3 استانازولول  از  استفاده  خاطر 

محروم شد(
سال 2022 میلادی

به  خاطی  )ورزشکار  برداری  وزنه   *
از کلومیفن 2 سال محروم  استفاده  خاطر 

شد(
سال 2021 میلادی

* دوومیدانی )ورزشکار خاطی به خاطر 
استفاده از HCG 3 3 سال محروم شد(

خاطر  به  خاطی  )ورزشکار  واترپلو   *
استفاده از لتروزول ۶ ماه محروم شد(

سال 2019 میلادی
* شنا )ورزشکار خاطی به خاطر استفاده 

از نورآندروسترون 4 سال محروم شد(
* دوومیدانی )ورزشکار خاطی به خاطر 
استفاده از نورآندروسترون 4 سال محروم 

شد(
* دوومیدانی )ورزشکار خاطی به خاطر 
استفاده از تستوسترون 2 سال محروم شد(

خاطیانی بدون نام
با  مبارزه  جهانی  آژانس  قوانین  طبق 
با  مبارزه  ملی  ستاد  که  )وادا(  دوپینگ 
تبعیت  آن  از  هم  ایران  )نادو(  دوپینگ 
می کند، اسامی ورزشکاران خاطی که سن 
اعلام  نباید  است  سال   18 از  کمتر  آنها 

شود. به همین دلیل نادو ایران هم با وجود 
دسته  این  برای  محرومیت  حکم  صدور 
نمی کند  رسانه ای  را  نام شان  ورزشکاران، 
و تنها به عنوان »زیر سن قانونی« برای آنها 

بسنده می کند.
به واقع »وادا« در مواردی که سن و سال 
نظر  در  با  و  است  کم  متهم  ورزشکاران 
گرفتن اینکه فرصت کافی برای بازگشتِ 
آنها  اسامی  اعلام  دارند،  میادین  به  پاک 
اینکه  و  موضوع  این  اما  کرده  ممنوع  را 
پایین  سنی  شرایط  این  با  ورزشکارانی 
دررشته های پایه و المپیکی اقدام به استفاده 
از مواد نیروزا کرده اند، زنگ خطری جدی 
برای ورزش ایران و مسئولانش است که 
به نظر می رسد برای رسیدگی به آن، ابتدا 
باید به دنبال عامل بود و اینکه »انگیزه و 
کم  ورزشکاران  گرایش  در  اصلی  مقصر 
سن و سال به مصرف مکمل های غیرمجاز 

چه کسی است؟«

انگیزه های واهی، والدین بی اطلاع 
و مربیانِ مجرم

فرزاد شارکی قائم مقام دبیرکل ستاد ملی 
والدین  که  دارد  تاکید  دوپینگ  با  مبارزه 
دوپینگ  عوارض  از  آنها  اطلاعی  بی  و 
تخلف  در  زیادی  تأثیر  آن،  محرومیت  و 
این  در  اما  دارد  پایه  سن  در  ورزشکاران 
مورد نقش مربیانی که این ورزشکاران کم 
مواد  از  استفاده  سمت  به  را  سال  و  سن 
پررنگ  خیلی  هم  می کنند  هدایت  نیروزا 

است.
این مقام مسؤول در ستاد ملی مبارزه با 
مهر  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  دوپینگ 
و در تشریح عواملی که منجر به دوپینگ 
ورزشکاران در »سن زیر قانونی« می شود، 
و  تحصیلی  و  مالی  انگیزه های  گفت: 
پاداش ها و وعده هایی که برای قهرمانان و 
مدال آوران در نظر گرفته می شود، بی تأثیر 
ورزشکار  طوریکه  نیست.  زمینه  این  در 
حتی در پایین ترین سن هم به استفاده از 
مواد نیروزا گرایش پیدا می کند تا اینگونه 
راه خود را برای مدال آوری و بعد از آن 
دستیابی به وعده ها کوتاه تر و سریع تر کند.
آموزش  که  اینجاست  کرد:  تصریح  وی 
در  می دهد.  نشان  را  خود  کلیدی  نقش 
عاملی  محکم ترین  و  مهمترین  مجموع 
دوپینگ  به  ارتکاب  از  که  می تواند  که 
اطلاعات  از  برخورداری  کند،  جلوگیری 
فهرست  از  ورزشکار  بودن  مطلع  است. 
مواد ممنوعه و محرومیت استفاده از آنها، 
دوپینگ  کنترل  در  عامل  تاثیرگذارترین 
سنین  در  که  ورزشکارانی  برای  اما  است 
پایه هستند، والدین و اطلاعات آنها نقش 
نادو  پیدا می کند.قائم مقام دبیرکل  کلیدی 
دلیل  همین  به  داد:  ادامه  رابطه  این  در 
والدین یکی اهداف در آموزش های مبارزه 
با دوپینگ، هستند. چون نزدیک ترین فرد 

به فرزندِ ورزشکارشان محسوب می شوند 
و می توانند با مطلع بودن، مانع از ارتکاب 

به دوپینگ آنها شوند.
با  مبارزه  ملی  ستاد  کرد:  تاکید  شارکی 
دوپینگ بسیار زیاد بر مقوله آموزش تاکید 
متوالی  دارد و آن را به صورت فراگیر و 
شاهد  بازهم  حال  این  با  می کند.  دنبال 
دوپینگ ورزشکاران در »سن زیر قانونی« 
هستیم چون مربیان هم در این زمینه نقش 
زیادی دارند. طوریکه در بسیاری از موارد 
این مربیان بوده اند که ورزشکار کم سن و 
سال خود را به سمت دوپینگ سوق داده 

اند.
قائم مقام نادو تاکید دارد که در بسیاری 
ورزشکاران  دوپینگ  باعث  مربیان  موارد 

زیر سن قانونی می شوند
یکی  دوپینگ  پرونده  به  اشاره  با  وی 
قانونی  سن  زیر  کاران  دوومیدانی  از 
بررسی ها  در  گفت:  اخیر  سال های  در 
مشخص شد که مربی آن ورزشکار مشوق 
و راهنمای او برای استفاده از ماده ممنوعه 
و دوپینگش بوده که منجر به محرومیتش 
دیگر  بار  یک  حتی  ورزشکار  آن  شد. 
در  اما  شد  محروم  دوپینگ  خاطر  به  هم 
متخلف خود همکاری لازم  مربیِ  معرفی 

را نداشت.
اینکه  بر  تاکید  با  نادو  قائم مقام دبیرکل 
تاکید  متخلف  مربیان  با  برخورد  بر  وادا 
زیادی دارد و خیلی زیاد روی این مسئله 
حساس است، گفت: طبق قوانین وادا یکی 
محرومیت  باعث  می تواند  که  مواردی  از 
مادام العمر یک فرد شود، تشویق و سوق 
دادن ورزشکار زیر سن قانونی به دوپینگ 
پرونده  در  نادو  دلیل  همین  به  است. 
خیلی  سنی،  شرایط  این  با  ورزشکارانی 
او  شناسایی  و  دوپینگ  عاملِ  روی  زیاد 
تاکید دارد.وی خاطرنشان کرد: البته معمولاً 
دوپینگی  که  سالی  و  سن  کم  ورزشکار 
شده است با وجودیکه خود با محرومیت 
مواجه می شود در این زمینه همکاری لازم 
را ندارد. به همین دلیل معمولاً در فهرست 
داریم.  کم  مربی  محرومان،  و  دوپینگی ها 
فقط به یاد دارم که سال 9۶ یک مربی از 
رشته بسکتبال محروم شد.»در هر صورت 
قانونی خطر  زیر سن  دوپینگی  ورزشکار 
و  می آید  به حساب  ورزش  برای  بزرگی 
از  قبل  کرد  اندیشی  چاره  آن  برای  باید 
شود«،  بیشتر  متخلفان  این  تعداد  اینکه 
این  به  واکنش  و  پایان  در  شارکی  فرزاد 
موضوع مطرح توسط خبرنگار مهر گفت: 
در  دوپینگ  معضل  با  مبارزه  برای  نادو 
همکاری  به  قانونی  سن  زیر  ورزشکاران 
افشاگری  اگر  نیاز دارد.  ورزشکاران  خودِ 
به موقع صورت بگیرد، می توانیم با مربیانِ 
در  موضوع  همین  و  کنیم  برخورد  مجرم 
کنار فراگیرتر کردن آموزش برای این رده 

سنی، بیشترین کمک به حساب می آید.

شانس صعود ساحلی بازان به نیمه نهایی
سابقه بازی های قبلی تیم های ملی فوتبال ساحلی ایران و امارات و 
همچنین آمار و ارقام مرحله گروهی جام جهانی نشان می دهد ملی 

پوشان کشورمان برتری محسوسی نسبت به حریف خود دارند.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتبال ساحلی ایران با سه پیروزی 
مقتدرانه در مرحله گروهی جام جهانی 2024 امارات موفق شد به 
این  در  و  شود  نهایی  چهارم  یک  مرحله  راهی  نخست  تیم  عنوان 

مرحله باید به مصاف امارات برود.
ارقام دیدارهای مرحله گروهی حاکی از آن است که ملی  آمار و 
پوشان ایران در مقایسه با امارات عملکرد بهتری در تعداد گل زده، 

پاس ها و شوت به دروازه از خود به نمایش گذاشته اند.
این  اند و  نرفته  به مصاف هم  تاکنون در جام جهانی  تیم  این دو 
نخستین باری است که تیم های ملی فوتبال ساحلی ایران و امارات در 

رقابت های جام جهانی به مصاف هم می روند.
به  امارات  و  ایران  ساحلی  فوتبال  ملی  تیم های  که  باری  آخرین 
مصاف هم رفته اند در مرداد 1402 در تورنمنت چهارجانبه فوتبال 
ساحلی سن پترزبورگ بود که ساحلی بازان ایران با نتیجه 10 بر صفر 
امارات را در هم کوبیدند. در جام ملت های 2023 آسیا هم ایران و 
امارات هم گروه بودند که در آن دیدار ایران موفق شد با نتیجه ۷ بر 

2 به برتری برسد.
نتایج تیم ملی ایران در مرحله گروهی

ایران ۶ - اسپانیا ۶ )پیروزی در ضربات پنالتی(
ایران ۶ - آرژانتین 2
ایران ۵ - تاهیتی 3

نتایج تیم ملی امارات در مرحله گروهی
امارات 2 - مصر یک

امارات 3 - آمریکا 2) در وقت های اضافه(
امارات صفر - ایتالیا صفر )پیروزی در ضربات پنالتی(

رنکینگ فیفا
تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در آخرین رده بندی فیفا در جایگاه 

دهم قرار دارد و امارات هم هشتم است.
تعداد گل

در مرحله گروهی تیم ایران موفق شد 1۷ بار دروازه حریفان را باز 
کند و 12 گل دریافت کرد. امارات هم با ۵ گل زده و 3 گل خورده 

به کار خود پایان داد.
آمار و ارقام بازی ها

امارات در 3 دیدار مرحله گروهی 128 بار اقدام به شوت زنی کرد 
که از این تعداد 43 شوت در چهارچوب بود. در حالی که این آمار 
برای ایران 14۶ شوت است که ۵9 توپ در چهارچوب بود. همچنین 
۶31 پاس برای امارات و ۷24 پاس برای ایران به ثبت رسیده است.

تیم ملی تنیس روی میز مغلوب
 رومانی شد

مرحله  در  پایانی  و  چهارم  دیدار  نتیجه  میز  روی  تنیس  ملی  تیم 
مقدماتی مسابقات فینال قهرمانی جهان را به رومانی واگذار کرد و به 

عنوان تیم سوم گروه از این مرحله صعود کرد.
فینال  تیمی  میز  روی  تنیس  مسابقات  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
قهرمانی جهان امروز سه شنبه با برگزاری دیدارهای روز پایانی مرحله 
مقدماتی در بوسان کره جنوبی پیگیری شد.در این روز از رقابت ها 
به مصاف  میز مردان در گروه هشتم مسابقات  تنیس روی  تیم ملی 
مغلوب   3 به  یک  نتیجه  با  و  رفت  رنکینگ جهانی   22 تیم  رومانی 
حریف شد.در جریان این رقابت، نیما عالمیان مقابل »ادوار« به برتری 
3 بر یک دست یافت. نوشاد عالمیان مقابل »اوویدو « 3 به 2 شکست 
به   3 و  رقابت کرد  موویلیانو«  »داریوش  با  امرحسین هدایی  خورد. 
یک نتیجه را واگذار کرد.این نتیجه در حالی برای تیم ملی تنیس روی 
میز ایران رقم خورد که ملی پوشان کشورمان پیش از این صاحب دو 
برد و یک باخت شده بودند. نتایج تیم ملی تنیس روی میز در مرحله 

مقدماتی مسابقات تیمی فینال قهرمانی جهان به این شرح است:
* ایران 3 - تایلند صفر
* ایران یک - پرتغال 3

* ایران 3 - مصر یک
* ایران یک - رومانی 3

مسابقات تنیس روی میز تیمی فینال قهرمانی جهان با حضور 40 
تیم آغاز شد. در پایان مرحله مقدماتی تیم های صدرنشین هر گروه 
به صورت مستقیم راهی مرحله 1۶ تیمی می شوند و تیم های دوم 
و سوم هم برای تعیین هشت تیم دیگر راه یافته به این مرحله با هم 
رقابت می کنند.تیم ملی ایران با 2 برد و 2 باخت در رده سوم گروه 

هشتم ایستاد و از مرحله مقدماتی صعود کرد.

نفوذ دوپینگ
 در ورزشکاران

 »زیر سن قانونی«

احتمال بازگشت جهانبخش به آلکمار
دیگر  بار  فصل  پایان  در  دارد  امکان  ایران  فوتبال  ملی  تیم  وینگر 
به تیم آلکمار باز گردد.به گزارش خبرنگار مهر، علیرضا جهانبخش 
وینگر تیم ملی فوتبال ایران که در تیم فاینورد هلند بازی می کند در 
پایان فصل قراردادش با این باشگاه به پایان می رسد و به احتمال زیاد 
از این تیم جدا خواهد شد.باشگاه آلکمار که پیش از این جهانبخش 
به خدمت  را  بازیکن  این  بار دیگر  دارد  امکان  اختیار داشت  را در 
بگیرد. سایت »footballtransfers« در این باره نوشت جهانبخش 
بین سال های 201۵ تا 2018 در عضویت آلکمار قرار داشت و در 
111 بازی برای این تیم توانست 3۷ گل به ثمر برساند. جهانبخش در 
کارنامه خود آقای گلی لیگ هلند را هم دارد و در فصل 18- 201۷ 

توانست با به ثمر رساندن 21 گل این عنوان را از آن خود کند.
 

عضو هیات رییسه فدراسیون فوتبال با بیان اینکه تیم 
نظرم وقت  به  دارد، گفت:  بازیکنان جدید  به  نیاز  ملی 
آن فرا رسیده که از بازیکنان جدید و جوان در تیم ملی 
استفاده کنیم.به گزارش خبرنگار مهر، بیست و چهارمین 
نمایشگاه رسانه های ایران از روز یکشنبه 28 بهمن آغاز 
به کار کرد و اشخاص مختلف از جمله مسؤولان ورزش 
کشور از غرفه خبرگزاری مهر در مصلی تهران بازدید کرد.
میرشاد ماجدی رئیس هیأت فوتبال تهران و عضو هیأت 
رئیسه فدراسیون فوتبال در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار 
داشت: خیلی خوشحالم که در این نمایشگاه حضور پیدا 
کرده و با دوستان قدیمی خود خاطرات را مرور کردیم 
اما به نظرم برای دیده شدن بیشتر این نمایشگاه نیاز به 
تبلیغات بیشتری دارد تا اشخاص بیشتری با حضور در 
مصلی تهران از غرفه های مختلف بازدید به عمل آورند.او 
در خصوص عملکرد تیم ملی فوتبال ایران در رقابت های 
جام ملت های آسیا 2023 گفت: از روز اول مسابقات من 
مطمین بودم که تیم کشورمان در بین 4 تیم برتر حضور 
خواهد داشت و خدا را شکر این اتفاق نیز رخ داد. پیروزی 

در برابر ژاپن انتظارات از تیم ملی را به صورت تصاعدی 
بالا برد. اگر در مرحله یک چهارم نهایی به تیمی غیر از 
وجود  قهرمانی  از  توقع  اینقدر  می کردیم  برخورد  ژاپن 
انتظار  همه  تیم،  این  برابر  پیروزی  از  پس  اما  نداشت 
قهرمانی از ملی پوشان داشتند.ماجدی تصریح کرد: پس 
از پیروزی برابر ژاپن فکر کردیم که قطعاً قهرمان خواهیم 
شد و تیم ملی قطر را دست کم گرفتیم. از لحاظ عالی نه 
ولی در سطح قابل قبولی قرار داشتیم. در تورنمنتی که 
تیم هایی از جمله استرالیا، عراق، کره جنوبی و ژاپن حذف 
می شوند ما شانس زیادی برای رسیدن به فینال داشتیم. 
فینال این دوره بین تیم های درجه دو قطر و درجه سه 
اردن برگزار شد در صورتی که ایران می توانست یک پای 
فینال باشد.ماجدی افزود: در کل می توانستیم بهتر باشیم و 
به نظرم شخص سرمربی تیم ملی و اعضای کادر فنی هم 
نسبت به عملکرد تیم ملی انتقاد دارند و از این تورنمنت 
به بعد ما باید تلاش های خود را بیشتر کنیم. اکنون زمان 
آن فرا رسیده که از بازیکنان جدیدتر در تیم ملی استفاده 
کنیم.عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال در پاسخ به این 

بابت عدم  نویی  قلعه  امیر  از  زیادی  انتقادات  که  سوال 
دعوت از بازیکنان جوان در تیم ملی می شود، گفت: ما 
باید خودمان را به جای سرمربی تیم ملی قرار دهیم و 
سپس او را مورد انتقاد قرار دهیم. به نظرم زمان فرا رسیده 
که کادر فنی تیم ملی نگاه دیگری به سایر بازیکنان داشته 
باشند. فوتبال ایران بازیکنان جوان بسیار خوبی دارد که 
می توانند جایگزین نفرات پا به سن گذاشته در تیم ملی 
شوند.ماجدی تصریح کرد: رسانه ها باید شرایطی را فراهم 
آورند که فشار پیروزی روی تیم ملی در بازی های دوستانه 
نباشد تا نکات فنی مدنظر کادر فنی در این دیدارها مورد 
بررسی قرار گیرد و نقاط ضعف و قدرت بازیکنان تیم ملی 
شناخته شود. متأسفانه فوتبال ایران نتیجه گراست و همین 
موضوع باعث شده تا مربیان به جای اینکه به فکر بر طرف 
کردن مشکلات فنی تیم باشند فقط به دنبال کسب نتیجه 
هستند؛ ما از تیم نونهالان که در یک تورنمنت 4 جانبه 
شرکت می کند توقع قهرمانی داریم تا تیم ملی بزرگسالان 
با  که در هر رویداد حاضر می شود مردم دوست دارند 

کسب بهترین نتیجه از زمین خارج شود.

ماجدی: تیم ملی نیاز به بازیکنان جدید دارد
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هزار  چندین  مالی  گردش  وجود  با 
میزان  اما  مجازی  فضای  در  میلیاردی 
مالیات پرداختی توسط اینفلوئنسرها کمتر 

از ۷ میلیارد تومان بوده است.
موضوع  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
فضای  فعالان  و  بلاگرها  از  مالیات ستانی 
مجازی در هفته های اخیر، بار دیگر به تیتر 
تبدیل شده است،  از رسانه ها  یک برخی 
نظراتی که گهگاه در تقابل با یکدیگر قرار 

دارند.
افراد  و  رسانه ها  از  برخی  واقع  در 
بلاگرهای  از  مالیات  ستانی  صاحب نظر، 
این  فیلترینگ  دلیل  به  را  مجازی  فضای 
عنوان  غیرمنطقی  کشور،  در  شبکه ها 
رسانه ها،  از  دسته  این  عقیده  به  می کنند؛ 
دولت با فیلترینگ مشکلاتی را در فضای 
مجازی ایجاد کرده و به همین دلیل، اخذ 
مالیات از بلاگرها منطقی به نظر نمی رسد.

به عنوان نمونه، امان الله قرایی مقدم، استاد 
دانشگاه خوارزمی و جامعه شناس پیرامون 
مالیات ستانی از بلاگرها گفته است: وقتی 
یک پلتفرم فیلتر شده است، چطور مالیات 
اینکه  ضمن  است؟  برقرار  آن  از  گرفتن 
قائل به لزوم وجود یک ضابطه مشخص 
برای فضای مجازی هستم، اما نکته ای هم 
که دارندگان این صفحات مطرح می کنند، 

درست است.
اما نکته جالب توجه این بوده که اغلب 
رسانه هایی که به انتقاد از مالیات ستانی از 
بلاگرها پرداخته اند، تنها این مطلب را در 
تیتر خود عنوان داشته اند و بررسی دقیق 
گزارشات منتشر شده حکایت از آن دارد 
از  مالیات ستانی  با  موافق  مجموع  در  که 

بلاگرها هستند.
البته پایگاه اطلاع رسانی دولت نسبت به 
انتقاد از مالیات ستانی از بلاگرها به سرعت 
واکنش نشان داده و پیرامون آن اطلاعیه ای 
ادامه  در  آن  از  بخشی  که  کرده  منتشر  را 

آمده است.
 ،1400 و   1399 سال  در   …«
اینفلوئنسرهایی که بیش از ۵00 هزار نفر 
که  شدند  شناسایی  داشتند،  دنبال کننده 
 123 برای  نهایت  در  بودند،  مورد   ۵۵1
صادر  مالیات  تشخیص  برگه  اینفلوئنسر 
اینفلوئنسرها  این  تراکنش  مجموع  شد. 
2.3 هزار میلیارد تومان بود که برای سال 
1399، ۶4 برگه تشخیص به ارزش 2 هزار 
 ۷ نهایت  در  که  تومان صادر شد  میلیارد 

مالیات اخذ  تومان  میلیون  میلیارد و ۶00 
شد.«

قانون چه می گوید؟
 ،1399 سال  بودجه  قانون  با  مطابق 
از  بیش  دارای  کاربران  درآمدهای 
رسانه های  در  دنبال کننده  هزار   ۵00
تلگرام(  و  اینستاگرام  )مانند  کاربرمحور 
از محل تبلیغات مشمول مالیات بر درآمد 
قانون  »ذ«  بند  طبق  همچنین  بود.  خواهد 
مالیات  خصوص  در   1400 سال  بودجه 
که  است  آمده  اینستاگرامی  فعالیت های 
هزار   ۵00 دارای  کاربران  درآمدهای 
از  کاربرمحور  رسانه های  در  دنبال کننده 
درآمد  بر  مالیات  مشمول  تبلیغات،  محل 

خواهد بود.
سخنگوی  اظهارنظر،  با  مطابق  همچنین 
نیز   1402 سال  در  مالیاتی،  امور  سازمان 
کسانی که در فضای مجازی از سکوهای 
درآمدزایی  و  تبلیغات  به  اقدام  خارجی 
دنبال کننده  هزار   ۵00 از  بیش  و  می کنند 

دارند، باید مالیات بپردازند.
مطرح  بتوان  را  شبهه  این  شاید  اما 
از  انبوهی  با  مجازی  فضای  در  که  کرد 
علی رغم  که  هستیم  مواجه  صفحاتی 
هزار   ۵00 از  کمتر  دنبال کننده  داشتن 
با  یا  دارند؛  میلیونی  تبلیغاتی  تعرفه  نفر، 
روش های دیگری، درآمد کلانی از فضای 
به  قانون  در  ولی  می کنند  کسب  مجازی 
مالیات ستانی از این صفحات اشاره نشده 

است.
اجتماعی  شبکه های  در  است،  گفتنی 
کانال هایی  و  صفحات  با  پرمخاطب 
مواجه هستیم که از این سکوهای خارجی 
به منظور فروش کالا و خدمات خود بهره 
حوزه های  در  نمونه  به عنوان  می برند، 
نظیر  مالی  بازارهای  به خصوص  مختلف 
بورس و رمزارز، شاهد فروش پکیج های 
برای  میلیاردی  متعددی هستیم که درآمد 
فروشندگان آن به دنبال دارد. همچنین در 
تلگرامی  کانال های  مالی،  بازارهای  حوزه 
جهت  به  که  می شود  مشاهده  خصوصی 
عضویت در آن هزینه قابل توجهی از افراد 

دریافت می شود.
چهره  افراد  از  برخی  دیگر  سوی  از 
اقدام  سالیان دور صداوسیما، در یوتیوب 
به تولید و پخش برنامه هایی داشته اند که 
یا  زیرنویس  به صورت  تبلیغاتی  آن  در 
فیلم برداری، مشاهده  لوگو در محل  درج 

می شود.
خبری،  تارنماهای  از  برخی  همچنین 
روزانه  میلیونی،  هزینه های  دریافت  با 
چندین تبلیغ در فضای مجازی )سکوهای 
موارد  از  آیا  اما  می کنند؛  منتشر  خارجی( 
گفته شده، دولت مالیات دریافت می کند؟

اینکه  بر  علاوه  است  توضیح  به  لازم 
هنوز در خصوص مالیات ستانی از برخی 
اندیشیده  قانونی  تمهیدات  فعالیت ها، 
نیز  بلاگرها  از  وصولی  مالیات  نشده، 
در  است؛  نبوده  چشمگیر  آن چنان 
جهت  قانونی  الزام  ایجاد  زمان  از  واقع 
مالیات ستانی از بلاگرها تا به امروز، درآمد 
نظر  اظهار  با  مطابق  محل،  این  از  دولت 
رئیس سازمان امور مالیاتی کشور، حدود 
۷ میلیارد و ۶00 میلیون تومان بوده است، 
رقمی که قطعاً با ارزش کل درآمد بلاگرها 
حوزه،  این  در  موجود  ارقام  و  اعداد  و 

فاصله فاحشی دارد.
این در شرایطی است که مطابق با ادعای 
برخی از اینفلوئنسرها، آن ها ماهانه بین 2 
تا 10 میلیارد تومان درآمد کسب می کنند؛ 
حال عدد فوق را با میزان وصول مالیات 
تفاسیر  این  با  کنید،  مقایسه  بلاگرها  از 
در  هنوز  اینفلوئنسرها  کرد،  ادعا  می توان 

تور سازمان امور مالیاتی قرار ندارند.
دفتر  اسبق  مدیرکل  عزیزی،  وحید 
بازرسی، مبارزه با فرار مالیاتی و پول شویی 
سازمان امور مالیاتی پیرامون الزام بلاگرها 
به پرداخت مالیات به خبرنگار مهر گفت: 
مطابق با قانون، کسب هر درآمدی مشمول 
مالیات بوده و در قانون بودجه نیز بحث 
مالیات ستانی از بلاگرها عنوان شده است؛ 
از ۵00  اینفلوئنسرهایی که بیش  در واقع 
هزار نفر آن ها را دنبال می کنند و از محل 
دارند،  درآمد  مجازی  فضای  در  تبلیغات 

باید مالیات پرداخت کنند.
این کارشناس مالیاتی ادامه داد: البته این 
نیست که صفحات  این معنی  به  موضوع 
مجازی با دنبال کنندگان کمتر از ۵00 هزار 
الزامی برای پرداخت مالیات ندارند،  نفر، 
در  تبلیغات  محل  از  کسانی  همه  درواقع 
بستر فضای مجازی دارای درآمد هستند، 

مشمول مالیات می شوند.
عزیزی تصریح کرد: همچنین صفحاتی 
که  دارد  وجود  میلیونی  دنبال کنندگان  با 
هیچ درآمدی از محل تبلیغات ندارند، در 
واقع، افراد فوق از مالیات این محل معاف 

هستند.
این  مالیاتی  امور  سازمان  افزود:  وی 
تعداد  اساس  بر  که  ندارد  را  اختیار 
بیانی  به  کند،  دریافت  مالیات  دنبال کننده 
محقق  افراد  برای  که  درآمدی  از  باید 
راستا  این  در  شود.  اخذ  مالیات  می شود، 
تبلیغات برخی از افراد هم به صورت کاملًا 
دوستانه و رایگان بوده که مشمول مالیات 

نخواهد بود.
به گفته این کارشناس مالیاتی، شناسایی 
از  یکی  مالیات فضای مجازی،  مشمولان 
بزرگ ترین مشکلات پیرامون تحقق قانون 

بودجه کشور است.
 وی دراین خصوص اظهار داشت: عمده 
پلتفرم هایی که افراد از طریق آن تبلیغات 
انجام می دهند، خارجی هستند و دسترسی 
به صاحب اصلی اکانت در برخی از موارد 
برای  بزرگی  امر سد  ندارد، همین  وجود 
تحقق درآمدهای مالیاتی از بلاگرها است.
تبلیغات  ادعای  همچنین  داد:  ادامه  وی 
از  دیگر  یکی  نیز  دوستانه  و  رایگان 
مشکلات عمده سازمان امور مالیاتی است 
را  پرونده ها  این  به  رسیدگی  زمان  که 

تحت الشعاع قرار می دهد.
مالیات  محاسبه  نحوه  پیرامون  عزیزی 
پیرامون  مهم  موضوع  گفت:  بلاگرها 
نیست،  آنها  حساب  گردش  بلاگرها، 
درواقع به طور خاص درآمد آنها از محل 
تبلیغات و فعالیت در شبکه های اجتماعی 
مورد بررسی قرار می گیرد، به بیانی مسئله 
اصلی این است که افراد از محل تبلیغات 

چقدر درآمد کسب می کنند.
ریز  جمع  از  که  عددی  افزود:  وی 
فضای  فعالان  شده  پالایش  تراکنش 
محاسبه  مبنای  می آید،  دست  به  مجازی 
مالیات آن ها است، موارد انواع واریزی ها 
به  مالیات  محاسبه  تا  می شوند  تفکیک 

شکل دقیق صورت گیرد.
با  مبارزه  بازرسی،  دفتر  اسبق  مدیرکل 
امور  سازمان  پول شویی  و  مالیاتی  فرار 
تمامی  پایان یافتن  با  کرد:  تصریح  مالیاتی 
کلیه  تشخیص،  برگه  صدور  و  مراحل 
البته  هستند،  اعتراض  حق  دارای  افراد 
پس از قطعی شدن فرآیندها، سازمان امور 
مالیاتی می تواند در صورت عدم پرداخت 
از  اینفلوئنسرها،  توسط  مالیات  داوطلبانه 
ابزارهای قانونی خود برای وصول مالیات 

استفاده کند.

کاهش ۲۵ میلیون لیتری در مصرف بنزین 
با خودروهای CNG سوز

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران و ایران به بیان توضیحاتی 
درباره معضل ناترازی بنزین در کشور پرداخت.

سید حمید حسینی عضو هیأت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران و ایران 
بنزین و راهکار  ناترازی  با خبرنگار مهر، درباره معضل  در گفت وگو 
برون رفت از این شرایط گفت: ناترازی بنزین هم اکنون در کشور ما به 
یک معضل تبدیل شده است برای مهار این ناترازی بنزین ما نمی توانیم 
به سرعت پالایشگاه بسازیم تا با افزایش تولید این ناترازی را مهار کنیم.
دبیرکل اتاق مشترک بازرگانی ایران و عراق در ادامه خاطرنشان کرد: 
از سوی دیگر نمی توانیم به این روند مصرف در کشور ادامه دهیم زیرا 
این رویه ما را با ناترازی مواجه کرده است. لذا در این شرایط باید یک 
مجموعه ای از راهکارها را در کنار یکدیگر استفاده کنیم تا بتوانیم بر 

ناترازی بنزین فائق آییم.
رفع  برای  کرد:  خاطرنشان  ادامه  در  ایران  بازرگانی  اتاق  عضو  این 
را  داخل  ساخت  خودروهای  که  کنیم  تلاش  باید  ابتدا  در  ناترازی 
استفاده سوخت  با  بهینه  تولید خودروهای  به سمت  که  کنیم  ترغیب 
باید خودروهایی  ما  کنند. در واقع  بالاتر حرکت  استاندارد  با  کمتر و 
داشته باشیم که در هر 100 کیلومتر 3 تا 4 لیتر بنزین مصرف کنند نه 

اینکه در هر 100 کیلومتر 12 تا 10 لیتر بنزین استفاده داشته باشند.
حسینی در ادامه گفت: راهکار دیگر واردات خودروهای هیبریدی و 
برقی به کشور است که نیاز به مصرف بنزین نداشته باشند. علاوه بر 
این باید مصرف خودروهای سی ان جی را در کشور باز هم رونق دهیم 
زیرا سی ان جی می تواند به اندازه 24 تا 2۵ میلیون لیتر مصرف بنزین 

ما را کاهش دهد.
در  و خودروهای سی ان جی  گاز  از  استفاده  کرد:  بیان  ادامه  در  وی 
تا حدودی  را  ما  بنزین  می توانند مصرف  نقل کشور  و  سیستم حمل 
پالایشگاه ها  بهسازی  به  اقدام  می توانیم  آن  کنار  در  و  دهد  کاهش 
ما  داد:  ادامه  عراق  و  ایران  بازرگانی  مشترک  اتاق  بکنیم.دبیرکل  نیز 
پالایشگاه هایی در کشور داریم که تولید بنزین آنها بسیار پایین است 
اگر به جای ساخت پالایشگاه جدید به سمت بهسازی پالایشگاه های 
تا  برسیم  نتیجه  به  می توانیم  سریع تر  کنیم  حرکت  کشور  در  موجود 

بخواهیم یک پالایشگاه جدید را از صفر پایه گذاری کنیم.
نه  پالایشگاه جدید  ایجاد  برای  از سوی دیگر  اینکه  بیان  با  حسینی 
بودجه به اندازه کافی در اختیار داریم و نه زیرساخت و امکانات لازم 
پالایشگاه تهران و  پالایشگاه هایی مثل  افزود:  را می توانیم فراهم کنیم 
پالایشگاه بندرعباس را می توانیم با سرمایه گذاری خیلی کمتر بهسازی 
کنیم و بنزین بهتری در آنها تولید کنیم. اقدام بعدی که می توانیم انجام 

دهیم این است که اقدام به واردات بنزین به صورت موقت کنیم.
این عضو اتاق بازرگانی ایران در ادامه خاطرنشان کرد: از سوی دیگر 
می توان روزانه 4 تا ۵ میلیون لیتر بنزین سوپر تولید و مصرف کرد. ولی 
تولید بنزین سوپر در کشور نداریم به این دلیل که وزارت نفت اجازه 
کرد:  بیان  ادامه  در  شود.حسینی  تولید  کشور  در  بنزین  این  نمی دهد 
عده ای از بخش خصوصی در کشور علاقه دارند بنزین سوپر وارد و به 
فروش برسانند ولی وزارت نفت جلوی این اقدام را گرفته است. در 

صورتی که این مسئله به هیچکس ضربه ای وارد نمی کند.

هویت فعالان اقتصادی با شناسه یکتا 
شناسایی خواهد شد

میز خدمت تبدیل مجوزهای کاغذی به شناسه یکتا برای چهار اتحادیه 
ارتباطی و  تولیدکنندگان عینک، دستگاه های مخابراتی،  فروشندگان و 

لوازم جانبی، خیاطان و فروشندگان موبایل برگزار شد.
به گزارش خبرنگار مهر، سید حسین سادات حسینی رئیس اتحادیه 
تاکید  با  تهران  جانبی  لوازم  و  ارتباطی  مخابراتی،  دستگاه های  صنف 
شناسه  به  کاغذی  مجوزهای  تبدیل  برای  قانون  اجرای  ضرورت  بر 
ابتدای  از  یکتا  شناسه  به  کاغذی  مجوزهای  تبدیل  فرایند  گفت:  یکتا 
سالجاری آغاز شده و باید پروسه تبدیل تا پایان امسال به اتمام برسد.

از طریق  دولتی  آینده خدمات  از سال  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
درگاه های الکترونیکی ارائه می شود بنابراین لازم است صاحبان کسب 
و کار نسبت به تبدیل مجوزهای کاغذی به شناسه یکتا اقدام کنند تا 

بتوانند از خدمات بانکی و.... بهره مند شوند.
شناسه  به  کاغدی  مجوزهای  تبدیل  اینکه  بیان  با  حسینی  سادات 
یکتا بر مبنای قانون امری لازم الاجرا است، تاکید کرد:.از سال آینده 
هویت فعالان اقتصادی از طریق شناسه یکتا شناسایی می شوند بنابراین 

صاحبان کسب و کار باید نسبت به تبدیل مجوزهای خود اقدام کنند.
کاهش بروکراسی با تبدیل مجوزهای کاغذی به شناسه یکتا

تولیدکنندگان و فروشندگان عینک  اتحادیه  نژاد رئیس  شهرام خلیل 
اظهار  یکتا  شناسه  به  کاغذی  مجوزهای  تبدیل  ضرورت  بر  تاکید  با 
و  اداری  فرایند  تسهیل  به  منجر  یکتا  شناسه  به  مجوزها  تبدیل  کرد: 
با  کار  و  کسب  صاحبان  اینکه  بیان  با  می شود.وی  خدمات  دریافت 
دریافت شناسه یکتا می توانند به کاهش بروکراسی اداری کمک کنند، 
افزود: صدور، تمدید، تبدیل و توسعه مجوزها به صورت الکترونیکی 
از مقدمات تحقق دولت الکترونیک است بنابراین لازم برای تسریع در 

تحقق دولت الکترونیک همراهی های لازم صورت بگیرد.
الکترونیکی  به  کاغذی  مجوزهای  تبدیل  کرد:  تصریح  نژاد  خلیل 
بگیرد و اصناف همانند همیشه در مسیر  باید صورت  قانون  براساس 

اجرای قانون هستند.
اکبر صدقی رئیس اتحادیه خیاطان تهران گفت: اجرای قانون تبدیل 
مجوزهای کاغذی به شناسه یکتا الزامی است و تا پایان سال باید تبدیل 

مجوزها صورت بگیرد.
وی افزود: صاحبان کسب و کار برای بهره مندی از خدمات دولتی 
اتحادیه خیاطان تهران  تا شناسه یکتا دریافت کنند. رئیس  لازم است 
تاکید کرد که تبدیل مجوزهای کاغذی به شناسه یکتا موجب می شود 
تا میزان مصرف کاغذ در اتحادیه ها به حداقل رسیده و فضاهای زیاد 

صرف نگهداری از اسناد کاغذی نشود.

بلاگرها همچنان دور از تور 
سازمان امور مالیاتی

میم الف: 1۶۶۷۶۶۵

آگهی مناقصه عمومی ) یک مرحله ای ( 
همراه با ارزیابی کیفی به شماره 14۰۲/161-۰1

مناقصه گزار : شرکت توزیع نیروی برق غرب مازندران
موضوع مناقصه : انتخاب پیمانکار جهت ارائه خدمات نقلیه خودرویی در سطح شرکت توزیع نیروی برق غرب مازندران به تعداد ۶1 دستگاه در حوزه ستادی و امور ها 

مهلت خرید و نحوه دریافت اسناد مناقصه : 
داوطلبان می توانند از روز چهارشنبه مورخ 1402/12/2 لغایت روز سه شنبه مورخ 1402/12/8 به منظور دریافت اسناد به سامانه تدارکات الکترونیک دولت به آدرس 

www.setadiran.ir مراجعه نمایند . 
مبلغ خرید اسناد مناقصه : 

مبلغ ۵4۵/000 ریال بابت خرید اسناد در مدت زمان تعیین شده در بند فوق به حساب سپهر ) شماره 0108۵3۷۶۵00۵( بانک صادرات ) کد 2008( 
تضمین شرکت در مناقصه ) فرایند ارجاع کار ( به مبلغ 7/868/688/000 ریال به شرح زیر می باشد : 

ضمانت نامه بانکی حداقل با اعتبار سه ماه و قابل تمدید به مدت سه ماه دیگر
اصل فیش واریز وجه به حساب جام به مشاره ۶۷2040۵/۵0 بانک ملت شعبه مرکزی چالوس

ضمانت نامه صادره توسط موسسات بیمه گر دارای مجوز لازم برای فعالیت و صدور ضمانت نامه از سوی بیمه مرکزی ایران 
کسر از محل مطالبات به صورت سند حسابداری از محل مطالبات قطعی تایید شده از سوی امور مالی 

چک تضمین شده بانکی ) چک شخصی مورد قبول نمی باشد ( 
تاریخ بارگزاری پاکات مناقصه : روز چهارشنبه ) ساعت 8 ( مورخ 1402/12/23

تاریخ گشایش پاکات مناقصه  :  زمان بازگشایی ساعت 10 روز چهارشنبه مورخ 1402/12/23 در محل ستاد شرکت – دفتر کمیسیون مناقصه و مزایده 
سایر شرایط : 

مبلغ پایه مناقصه 213/9۵۶/242/۵۶0 ریال می باشد 
هزینه آگهی هر دو نوبت بر عهده دستگاه مناقصه گزار می باشد 

به پیشنهاد های فاقد امضا ، مشروط ، مخدوش و پیشنهاداتی که بعد از مدت انقضا مقرر در فراخوان واصل می شود ، مطلقا ترتیب اثر داده نمی شود . 
حضور یک نفر از طرف مناقصه گران با ارائه معرفی نامه کتبی در جلسه گشایش پاکات آزاد می باشد . 

اعتبار پروژه از محل اعتبارات منابع داخلی می باشد . 
سایر اطلاعات و جزییات مربوط در اسناد مناقصه مندرج است 

روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق غرب مازندران چاپ نوبت اول  روز چهارشنبه مورخ 1402/12/2
چاپ نوبت دوم : روز شنبه مورخ 1402/12/۵

نوبت اول
میم الف: 167۲۰34
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رژیم غذایی آتلانتیک اخبار
در پیشگیری از سندرم 

متابولیک موثر است

ساخت و ساز را به ربات ها بسپارید
یک استارت آپ هلندی ربات هایی برای حل مشکلات مختلف ساخت و ساز ارائه کرده که یکی از آنها ارابه ای خودکار 

برای حمل بار سنگین و دیگری رباتی است که ملات مایع را پخش می کند و آجرها را قرار می دهد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از تک کرانچ، تنها چند صنعت محدود به اندازه ساخت و ساز آماده قبول اتوماسیون و 
فرایندهای خودکار هستند. ارزش این صنعت فقط در آمریکا سالانه به حدود 2 هزار میلیارد دلار می رسد. بخش اعظم کار در 
این صنعت تکراری و تا حدودی خطرناک است. در این میان ربات های صنعتی دقیقا برای حل این چالش ها ابداع شده اند. از 
سوی دیگر ساخت و ساز چالش های وسیع و مختلفی ایجاد می کند، این بدان معناست که استارت آپ های بیشتری می توانند 

بدون رقابت مستقیم در این صنعت فعالیت کنند.
این  در  شرکت  ترین  شده  شناخته  احتمالا   Hadrian X حاضر  حال  در  نیستند.  ای  تازه  پدیده  آجرچین  های  ربات 
حوزه است.این شرکت آمریکایی در ساخت سازه هایی از بلوک های سیمانی تخصص دارد. از سوی دیگر شرکت هلندی 

Monoumental درساخت سازه با انواع مختلف گل سرخ تخصص دارد.

استارت آپ هلندی که در سال 2021 میلادی تاسیس شده تاکنون پروژه های پایلوت کوچکی در هلند اجرا کرده است از 
جمله نمای خارجی 1۵ متری یک ساختمان. این شرکت مدعی است که می تواند چالش های مختلف ساخت و ساز را با کمک 
ربات ها برطرف کند. یکی از ربات های این شرکت یک ارابه)فرغون (خودکار است که وظیفه حمل بارهای سنگین را برعهده 

دارد. سپس یک ربات دیگر ملات مایع پخش می کند و آجرها را رویهم قرار می دهد.
مدیر ارشد اجرایی این شرکت هلندی می گوید: ما در Monoumental برای برطرف کردن چالش های صنعت فعالیت 
می کنیم. ربات های چابک، هوشمند و انطباق پذیر ما در ترکیب با نرم افزار و کارشناسی انسانی ، کارآمدی بی سابقه ای در 

صنعت ایجاد می کند.این شرکت همچنین از سرمایه گذاری 2۵ میلیون دلاری خبر داده است.

رژیم آتلانتیک رژیمی است که در برخی 
از مناطق پرتغال و اسپانیا رایج است و شبیه 
رژیم غذایی مدیترانه ای است. تمرکز آن بر 
مصرف غذاهای تازه و محلی با حداقل میزان 

فرآوری است.
به گزارش خبرنگار مهر به نقل از مدیکال 
نیوز، یک حوزه مورد علاقه تحقیقاتی این 
سنتی  غذایی  رژیم  این  چگونه  که  است 

می تواند سلامت را بهبود بخشد.
مصرف  که  داد  نشان  مطالعه  یک  نتایج 
رژیم غذایی آتلانتیک ممکن است به کاهش 

خطر سندرم متابولیک کمک کند.
عوامل  از  مجموعه ای  متابولیک  سندرم 
سلامتی است که می تواند خطر سکته مغزی 

و دیابت را افزایش دهد. افراد مبتلا به سندرم 
متابولیک معمولاً سه مورد یا بیشتر از موارد 

زیر را دارند:
• چاقی شکمی

• فشار خون بالا
• افزایش سطح قند خون

• تری گلیسیرید بالا
• کلسترول خوب )HDL( پایین.

رژیم غذایی و سایر تغییرات سبک زندگی 
تأثیر  متابولیک  سندرم  عوامل  بر  می تواند 
بگذارد و در نتیجه خطر ابتلاء به بیماری های 
شدیدتر را تحت تأثیر قرار دهد. محققان این 
رژیم  که  ببینند  می خواستند  مطالعه خاص 
سندرم  خطر  بر  چگونه  آتلانتیک  غذایی 

شامل  مطالعه  می گذارد.این  تأثیر  متابولیک 
بزرگسالان بین 18 تا 8۵ سال بود. شرکت 
یا  از یک خانواده دو  باید بخشی  کنندگان 
چند نفره می بودند تا در مطالعه شرکت داده 
می شدند.خانواده ها به صورت تصادفی در دو 
گروه مداخله یا گروه کنترل قرار گرفتند. در 
مجموع 121 خانواده در گروه مداخله و 110 

خانواده در گروه کنترل قرار گرفتند.
گروه مداخله از رژیم غذایی آتلانتیک و 
از الگوی سبک زندگی عادی  گروه کنترل 

خود پیروی کردند.
نتایج نشان داد که گروه مداخله بیشترین 
بهبود را از نظر سندرم متابولیک تجربه کردند. 
در بین شرکت کنندگانی که سندرم متابولیک 

نداشتند، تنها 2.۷ درصد در گروه مداخله به 
سندرم متابولیک مبتلا شدند، در حالی که در 

گروه کنترل این میزان، ۷.3 درصد بود.
این مطالعه نشان داد که گروه مداخله پس 
از ۶ ماه پیروی از رژیم غذایی آتلانتیک، با 
خطر کمتر ابتلاء به سندرم متابولیک روبرو 
در شروع  قبلًا  که  افرادی  بودند. همچنین، 
کارآزمایی سندرم متابولیک داشتند، به طور 
قابل توجهی کمتر احتمال داشت که یک جز 
اضافی از سندرم متابولیک را نشان دهند. این 
نکته مهمی است که باید به آن توجه داشت، 
زیرا زمانی که افراد مبتلا به سندرم متابولیک 
هستند، توقف یا کُند کردن پیشرفت بیماری 

ضروری است.

محققان ترکیه برجستگی هایی را روی سلول های 
خورشیدی شبیه سازی کرده اند که جذب نور را تا ۶۶ 

درصد بیشتر می کند.
نیواطلس،  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
برجستگی  با کمک  کارآمدی سلول های خورشیدی 
هایی روی آنها بیشتر می شود. پژوهشی جدید نشان 
سلول  سطح  روی  کوچک  های  برجستگی  دهد  می 
خورشیدی ارگانیک می تواند میزان کارآمدی آن را تا 
دو سوم ارتقا دهد و نور را از زاویه وسیع تری جمع 
آوری کند.سلول های خورشیدی معمولا مسطح هستند 
و به این ترتیب سطح در معرض نور خورشید، در هر 
زمان از روز ارتقا می یابد. این طرح زمانی بیشترین 
قرار  زاویه خاصی  در  که خورشید  دارد  را  کارآمدی 
داشته باشد، بنابراین پنل ها می توانند به طور معمول 
بین 1۵ تا 40 درجه بچرخند تا به بیشترین میزان نور 

کردند  سعی  یابند.محققان  دست  روز  در  خورشید 
جمله  از  سطح  برای  دیگری  اشکال  کارگیری  به  با 
را  نور خورشید  نانوپوسته های کروی سیلیکا،  تعبیه 
این ترتیب می  به  جذب کنند و به گردش درآورند. 
تواند انرژی بیشتری جذب کند. پژوهشگران دانشگاه 
عبدالله گل ترکیه در تحقیقی جدید شبیه سازی های 
ارتقای کارآمدی سلول های  پیچیده ای از چگونگی 

خورشیدی با کمک برجستگی ها انجام دادند.
آنها سلول های فتوولتائیک را با نوعی پلیمر ارگانیک 
به نام P3HT:ICBA به عنوان لایه فعال روی یک 
با  که  ساختند   PMMA از  بستری  و  آلومینیوم  لایه 
 )ITO( یک لایه محافظ شفاف از اکسید قلع ایندیم
کل  ساندویچی  ساختار  این  بود.  شده  پوشانده 

برجستگی یا پوسته نیم کره شکل راپوشاند.
عنصری  تحلیل  یک  پژوهشگران  بعد  مرحله  در 

محدود سه بعدی)FEA( انجام دادند که عناصر یک 
سیستم پیچیده را به قطعات قابل مدیریت تبدیل می 

کند تا بتوان آنها را بهتر شبیه سازی و تحلیل کرد.
سلول های خورشیدی دارای برجستگی در مقایسه 
نور  به قطبش  با توجه  با سطح صاف  نمونه هایی  با 
در جذب نور 3۶ و ۶۶ درصد ارتقا یافتند. برجستگی 
جهات  از  صاف،  سطوح  با  مقایسه  در  مذکور  های 
بیشتری نور را جذب کردند و در نتیجه پوشش زاویه 

ای نور به 82 درصد رسید.
های  سلول  از  فیزیکی  نسخه  محققان  هرچند 
در  اصول  این  اگر  اما  اند،  نساخته  را  خورشیدی 
های  سلول  برای  تنها  نه  باشد،  کارآمد  نیز  واقعیت 
خورشیدی سقفی بلکه در سیستم هایی با قابلیت تغییر 
الکترونیکی  پوشیدنی  های  گجت  مانند  نور  شرایط 

مفید خواهدبود.

یک اشتباه دارویی درباره سرماخوردگی کودکان
یک متخصص بیماری های عفونی، در خصوص استفاده از داروهای بدون نسخه برای سرماخوردگی کودکان، توضیحاتی داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، افشین منیری گفت: بسیاری بر این باورند که داروهای بدون نسخه برای کاهش احتقان بینی، 

آبریزش بینی و سرفه خصوصاً برای کودکان زیر ۶ سال مؤثر است و عوارض جانبی مضری هم ندارد.
وی افزود: اگر فرزند شما زیر ۶ سال است، می توانید علامت های بیماری مثل تب را با استامینوفن اطفال و درمان های خانگی 

ایمن تسکین دهید ولی تجویز دارهای ضد احتقان فقط بر عهده پزشک کودک شما است.
این متخصص بیماری های عفونی تاکید کرد: داروهای بدون نسخه می تواند برای کودک شما خطرناک باشند، به ویژه هنگامی 
که به اشتباه، مقداری بیش از دوز توصیه شده به کودک خورانده شود که در این مورد نیز لازم است با پزشک کودک مشورت 
کنید.وی افزود: علاوه بر اثرات جانبی مانند خواب آلودگی یا بی خوابی، ناراحتی معده و خارش یا کهیر، کودک را دچار اثرات 

جانبی جدی مانند ضربان قلب سریع، تشنج و حتی منجر به مرگ شود.

محققان ترکیه ای کارآمدی سلول های خورشیدی را افزایش دادند

شوینده ها را از دسترس
 کودکان دور کنید

یک متخصص کودکان، با اشاره به خطر بلع مواد سوزاننده در کودکان، 
گفت: بلع مواد سوزاننده در اکثر موارد به صورت ناآگاهانه و بی احتیاطی 

والدین، توسط کودکان استفاده می شود.
به گزارش خبرگزاری مهر، هادی جعفری تبار، در آستانه نزدیک شدن 
به سال جدید و شروع خانه تکانی، با اشاره به اینکه مواد سوزاننده در واقع 
به دو صورت اسیدی و باز است، اظهار کرد: به طور کلی بازها از اسیدها 
خطرناک ترند و این مواد در منازل به عنوان لوله باز کن، جرمگیر، جوهر 

نمک و غیره استفاده می شود.
وی افزود: بازها به طور کلی خطرناک تر از اسیدها هستند چرا که اولاً 
اسید بسیار تند و بدبوست و کودک مقدار کمتری از آن را می خورد، ولی 
ایجاد  انعقادی  نکروز  اسید  ثانیاً  و  می خورند  بیشتری  میزان  به  را  بازها 
ایجاد  میعانی  نکروز  بازها  ولی  می کند  نفوذ  بافت  در  کمتر  که  می کند 

می کنند و تا عمق بیشتری در بافت نفوذ می کنند.
جعفری تبار با اشاره به این که کودکان زیر پنج سال به شدت نسبت 
دارند  سعی  کودکان  کرد:  اظهار  هستند،  کنجکاو  خود  اطراف  محیط  به 
بنابراین  با اجسام پیرامون خود بازی و یا آن را در دهان خود بگذارند، 
و  آسیب ها  برخی  بروز  از  پیشگیری  برای  و  باشند  هوشیار  باید  والدین 

حوادث احتمالی محیط امنی برای کودک مهیا کنند.
عضو هیئت علمی دانشگاه گفت: متأسفانه گاهی سهل انگاری والدین و 
افزایش کنجکاوی کودکان موجب بروز مسائلی از قبیل سوختگی از طریق 

مصرف مواد قلیایی و اسیدی می شود.
وی ادامه داد: نکته مهم این است که ارتباط دقیق بین میزان آسیب دهان 
و آسیب مری وجود ندارد یعنی اینکه ممکن است دهان سالم باشد و یا 
آسیب کمی دیده باشد ولی مری، معده و یا دستگاه گوارش آسیب جدی 
شوینده های  و  میخچه  پیلینگ،  داروهای  درباره  تبار  باشد.جعفری  دیده 
سبزی به والدین هشدار داد: این داروها را دسترس کودکان قرار ندهید 
این مواد دارای ترکیبات شیمیایی هستند و سوزانندگی شدیدی  چرا که 
مواد  متوجه مصرف  که  زمانی  کرد:  توصیه  والدین  به  می کنند.وی  ایجاد 
درمان  مراکز  به  را  کودک  سریعاً  شدید  کودکان  توسط  اسیدی  و  قلیایی 
ارجاع دهد و از اقدامات خودسرانه پرهیز کنید زیرا هر گونه اقدام اضافی 
می تواند آسیب بیشتری را بر جای بگذارد.جعفری تبار ضمن بررسی شیوع 
و عوارض ناشی از بلع اجسام خارجی در کودکان خاطرنشان کرد: انواع 
و اقسام اجسام خارجی وجود دارند که کودکان با توجه به سن و شرایط 

سنی خود آنها را بلع می کنند.
وی درباره بلع اجسام خارجی توسط کودکان اظهار کرد: اجسام خارجی 
که توسط کودکان بلع می شوند معمولاً انواع سکه ها، قطعات اسباب بازی، 

تیله ها و هسته میوه ها هستند.

آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای مهدی کتولی با ارائه استشهاد محلی مصدق از دفترخانه 1۶0 سرخرود طی درخواست 402 / 20234 تقاضای 
صدور سند مالکیت المثنی به میزان 311 سهم مشاع از 8۶4۷ سهم ششدانگ پلاک 4 فرعی از 21 اصلی واقع در بخش 
11 حوزه ثبتی شهرستان محمود آباد که به دفتر الکترونیکی به شماره 13992031001۶003941 به شماره چایی ۵9۷03۷ 
بنام وی صادر و تسلیم شده و در اثر جابه جایی مفقود شده را نموده است . در اجرای ماده 120 اصلاحی آئین نامه قانون 
ثبت مراتب در یک نوبت آگهی تا چنانچه اشخاصی مدعی انجام معامله با وجود سند مالکیت نزد خود میباشند ظرف 
10 روز از تاریخ انتشار آگهی اعتراض خود را همراه اصل سند مالکیت با سند معامله به اداره ثبت محل ارائه و رسید 
دریافت نمایند . چنانچه پس از اتمام مدت مقرر اعتراض ارائه نگردد و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند 

معامله ارائه نشود این اداره مطابق مقررات اقدام به صدور سند مالکیت المثنی به نام مالک خواهد نمود . 
تاریخ انتشار : 02 / 12 / 1402

میم الف: 1۶۷1۷22
مهدی آزاد- رئیس ثبت اسناد و املاک محمود آباد
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مجلسی ها زودتر از 
شالیکاران به مزرعه رفتند

رییس اداره راهداری چالوس خبر داد؛
انجام ۵۰۰۰ مترمکعب عملیات لق گیری 

سنگ های معلق در کندوان
 رییس اداره راهداری و حمل نقل جاده ای چالوس از انجام پنج هزار 
مترمکعب عملیات لق گیری سنگ های معلق در محور کندوان خبر داد.

مهدی صفایی در گفت و گو با خبرنگار مهر با اشاره به اجرای طرح 
انسداد محور کندوان برای ایمن سازی این مسیر گفت: عملیات ایمن 

سازی و لق گیری سنگ های معلق در دست اجرا است.
وی با بیان اینکه حجم عملیات لق گیری سنگ های معلق 10 هزار 
مترمکعب است، افزود: تاکنون پنج هزار مترمکعب از تیم عملیات انجام 
شده است.وی گفت: عملیات اجرای طرح تور سنگ برای ایمن سازی 

محور و برای اولین بار در دست اقدام است.

فصل شالیکاری از راه رسیده و داوطلبان 
شالیزارها  به  کشاورزان  از  زودتر  مجلس 
رفته اند و وعده پیگیری و حل مشکلات 
در صورت راه یافتن به مجلس را می دهند.

هوای  استان ها:  گروه  مهر؛  خبرگزاری 
مازندران پس از بارندگی چند روزه صاف 
و معطر شده و شرایط برای شخم و شیار 
زمستانه بیش از پیش فراهم شده است. آرام 
آرام مزارع از خواب زمستان بیدار می شوند 
و شالی کار چکمه می پوشد تا سال جدید 

شالیکاری را از سر گیرد.
و  که می شود شالیکاران شرق  ماه  اسفند 
مرکز استان مازندران کار شخم و شیار مزارع 
می زنند  دشت  به  دل  می گیرند،  سر  از  را 
زمین های سرد و خفته  از  را  تا روزی شان 
بگیرند. حال و روز شالی و شالیکاری طی دو 
سال گذشته برای کشاورزان مازندران چندان 
خوش نبود. آنان کاشتند و دیگران برداشتند، 
سود که حاصلشان نشد هیچ، بلکه از جیب 

نیز ضرر کرده اند.
غصه برنج پارساله کم بود، برنج امسال نیز 
به آن اضافه شد و کشاورز ماند و با انباری 

از غصه ها که هر روز بر آن افزوده می شود.
شروع فصل شالی کاری هم برای شالی کار 
شادی و شعف دارد و هم حسرت و اندوه. 
امسال هم همانند دیگر سال ها، غصه فروش 
نرفتن برنج بر دلش مانده است و دسترنجش 
را به ناچار و با ثمن بخس به واسطه و بنکدار 

فروخت.
علی اسدی کشاورز مازندرانی که از چند 
روز دیگر باید شخم و شیار مزرعه اش را 
آغاز کند، می گوید: فصل شخم و شالی کاری 
دوباره از سر گرفته می شود و کشاورز باید 
کشاورزی  اراضی  دل  از  را  خودش  قوت 

استخراج کند.

وی در گفت وگو با خبرنگار مهر می گوید: 
حال و روز کشاورزان طی 2 سال گذشته به 
بازار برنج خوش  پایین و راکد بودن  دلیل 
نبود و در نهایت مجبور شدند تا دسترنجش 
را با قیمت کم به واسطه ها و با دریافت چک 

به فروش برسانند.
وی با اظهار اینکه هزینه شالیکاری نظیر 
تأمین نهاده ها هر سال افزایش می یابد، گفت: 
کشاورز برای تأمین هزینه ها نیازمند حمایت 
می شود  مجبور  گاه  و  است  نقدینگی  و 
محصولش را پیش فروش تا بتواند هزینه های 

مورد نظر را تأمین کند.
این کشاورز مازندرانی با بیان اینکه هنوز 
در  امسال  و  قبل  سال  محصول  از  بخشی 
دولت  و  مسؤولان  از  دارد  وجود  انبارها 
خواست تا برای حمایت از کشاورزان تدبیر 

به خرج دهند.
از  مجلس  انتخابات  به  اشاره  با  وی 
نمایندگان خواست تا به مطالبات کشاورزان 

و باغداران توجه کنند.
داوطلبان  و  نمایندگان  تبلیغات  دامنه 
اسلامی  شورای  مجلس  دوره  دوازدهمین 
به شالیزارها نیز کشیده شد و طی روزهای 
کاری  شالی  فصل  هنوز  آنکه  با  و  گذشته 
از  برخی  نشد  شروع  رسمی  صورت  به 
داوطلبان حوزه های انتخابی در مازندران با 
کلیپ هایی  تهیه  و  مزارع  به  سرک کشیدن 
از دیدار با کشاورزان و شالیکاران برای رفع 

مشکلات فراروی آنان وعده داده اند.
به  را  تبلیغات  پای  نیز  آنان  از  برخی 
شالیزارها و مزارع گل آلود شالی کشاندند 
و حمایت از شالیکاران و کشاورزان را جزو 

برنامه های محوری خود عنوان کرده اند.

دل  در  نامزدها  برخی  تبلیغات 

شالیزار
و  کشاورزان  از  جمعی  حال  عین  در 
بودن  پیش  در  به  اشاره  با  نیز  شالیکاران 
عنوان  مجلس  انتخابات  داوطلبان  تبلیغات 
می کنند که نمایندگان ملت باید درد آشنای 
بازار  خروج  برای  و  باشند  کشاورزان 
کشاورزی از رکود و جلوگیری از واردات 

بی رویه تدبیر اساسی به خرج دهند.
هنوز  که  مازندرانی  باغدار  حسنی  احمد 
نفروخته  را  مرکباتش  یا  و  برنج  از  بخشی 
است، می گوید: پایین بودن قیمت محصولات 
کشاورزی نظیر مرکبات و برنج مشکل هر 

ساله کشاورزان است.
افزود: هر سال هنگام برداشت برنج  وی 
جای  به  و  هستیم  بی رویه  واردات  شاهد 
تولید داخل از محصولات خارجی حمایت 
می شود در حالی که مجلس می تواند جلوی 

این فرایند را بگیرد.
انتخابات  برپایی  به  اشاره  با  باغدار  این 
مجلس از نمایندگان مجلس خواست تا برای 
حمایت از قشر کشاورز جلوی واردات بی 
رویه را بگیرند و گفت: کاندیداها به جای 
شعار برای حمایت از کشاورزان برنامه داشته 

باشند.
وی نبود بازار فروش و ضعف در صادرات 
و  کشاورزان  فراروی  مشکل  مهمترین  را 
شالیکاران بیان کرد و گفت: تولید برنج به 
دارد  هزینه  تومان  هزار   ۷0 کیلو  هر  ازای 
در حالی که به قیمت کمتر از آن کشاورز 

خریداری می شود.
مازندران  کشاورزی  جهاد  آمار  طبق 
همچنان 300 هزار تن از برنج تولیدی استان 
به  انبارها وجود دارد و  در سال جاری در 
فروش نرفته است و قرار است برای خروج 
این بازار از رکود، طرح خرید توافقی برنج 

در استان مازندران اجرا شود.
مراکز خرید  برنجکاران  از  برای حمایت 
برنج توافقی در استان راه اندازی می شودبابک 
مؤمنی سرپرست جهاد کشاورزی مازندران با 
اشاره به دپوی بخشی از محصول برنج در 
شالیکوبی ها و انبارها گفت: برای حمایت از 
برنجکاران مراکز خرید برنج توافقی در استان 

راه اندازی می شود.
وی با بیان اینکه مراکز خرید برنج روزهای 
آینده در استان فعال می شود، گفت: همچنین 
با حمایت استاندار و دولت، اعتباری نیز برای 
خروج بازار برنج از رکود در نظر گرفته شده 

است.
زمستانه  شخم  انجام  به  اشاره  با  مؤمنی 
زمستانه  شیار  و  شخم  مزایای  تشریح  با 
اظهار داشت: شخم زمستانه موجب از بین 
رفتن پناهگاه زمستانی آفت ها به ویژه کرم 

ساقه خوار برنج می شود.
وی صرفه جویی در مصرف آب به ویژه 
در زمان کم آبی و اوج کشاورزی را از دیگر 
افزود:  و  کرد  عنوان  زمستانه  مزایای شخم 
آب  با  زمستانه  شخم  از  برخوردار  اراضی 
کمتری موجب تسهیل در شخم دوم می شود.

وی با اشاره به اینکه از دیگر مزایای شخم 
از  بسیاری  بذرهای  رفتن  بین  از  زمستانه 
داخل  آن  تراکم  کاهش  و  هرز  علف های 
مزارع است، اظهار کرد: به زیر خاک رفتن 
و پوسیدن کاه و کلش با انجام شخم زمستانه 
موجب بهبود کیفیت خاک شالیزاری، کاهش 
مصرف کود و افزایش تولید در کشت بعد 
از 210 هزار هکتار  بیش  می شود.مازندران 
شالیزار دارد و سالانه 40 درصد نیاز کشور 
را تأمین کند با این حال هرساله بیش از یک 
به  مختلف  کشورهای  از  برنج  تن  میلیون 

کشور وارد می شود.

تور آموزشی پرنده نگری در مازندران 
برگزار می شود

معاون گردشگری اداره کل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
مازندران از برگزاری تور آموزشی پرنده نگری در شهرستان فریدونکنار 

خبر داد.
مهدی اسحاقی معاون گردشگری اداره کل میراث  فرهنگی، گردشگری 
در  پرنده نگری  آموزشی  تور  برگزاری  از  مازندران  صنایع دستی  و 
شهرستان فریدونکنار خبر داد و گفت: این تور آموزشی توسط موسسه 
آموزشی سپنتا روژان مامطیر با نظارت واحد آموزش گردشگری در 

شهرستان فریدون کناز مازندران برگزار می شود.
او افزود: بازدید از باغ پرندگان فریدونکنار، زیستگاه قو های سرخرود 
این  برنامه های  جمله  از  فریدونکنار  بین المللی  تالاب  دامگاه های  و 
تور آموزشی است که جمعه چهارم اسفند ماه جاری با حضور دکتر 

یعقوب زاده، برگزار می شود.
اسحاقی از پرنده نگری به عنوان یکی از قابلیت های منحصر به فرد 
پرنده نگری  مازندران برشمرد و گفت: درحال حاضر  گردشگری در 
حتی به عنوان یک صنعت در بیشتر کشور های جهان رونق پیدا کرده 
و افراد برای گذران اوقات فراغت به تماشای پرندگان می پردازند و 
پرندگان  از  عکاسی  و  پرنده نگری  عنوان  تحت  گردشگری  تور های 
جمله  از  پرنده نگری  اینکه  بیان  با  دارد.او  را  خود  خاص  طرفداران 
افزود:  می شود،  محسوب  زیستی  محیط  و  گردشگری  فعالیت های 
اگر چه مردم متولی پرنده نگری را سازمان حفاظت از محیط زیست 
می دانند، اما در حقیقت این رشته یکی از شاخه های گردشگری است 
در طبیعت است و رعایت همه  تابع اصول و ضوابط گردشگری  و 
قوانین اکوتوریسم و بوم گردی برای توسعه و پرداختن به این موضوع 
جمعه  سرخرود  شهرستان  در  پرنده نگری  آموزشی  است.تور  الزامی 
چهارم اسفند ماه جاری برگزار می شود و علاقمندان می توانند برای 

شرکت در آن با شماره 09021143190 تماس بگیرند.

به  بااشاره  مازندران  خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل 
برگزاری ویژه برنامه های مناسبتی در بقاع متبرکه استان 
گفت: بقاع متبرکه میزبان جشن های نیمه شعبان هستند.

ابرهیم  حجت الاسلام  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
با  وگو  گفت  در  دوشنبه  ظهر  جناسمی  حیدری 
نیمه  فرا رسیدن  مناسبت  به  تبریک  خبرنگاران ضمن 
بشریت،  عالم  منجی  با سعادت  میلاد  شعبان، سالروز 
استان  متبرکه  بقاع  کرد:  اظهار  )عج(  مهدی  حضرت 
هستند  شعبان  نیمه  جشن های  برپایی  آماده  مازندران 
و از اول ماه شعبان جشن های اعیاد شعبانیه با حضور 
و  شد  برگزار  اماکن  این  در  مختلف  اقشار  گسترده 

همچنان ادامه دارد.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه مازندران با بیان اینکه 

موعود  مهدی  میلاد  سالروز  فرارسیدن  مناسبت  به 
)عج(، بقاع متبرکه استان با برگزاری ویژه برنامه هایی 
مردم را به جشن و شادی دعوت می کنند، افزود: این 
مختلف  اقشار  با حضور گسترده  و جشن ها  برنامه ها 

مردم به ویژه نسل جوان و نوجوان برگزار خواهد شد.
حیدری با بیان اینکه ویژه برنامه جشن نیمه شعبان 
برگزار  استان  سطح  مذهبی  اماکن  و  متبرکه  بقاع  در 
نیمه  به مناسبت  استان  متبرکه  بقاع  داد:  ادامه  می شود، 
شب  نورافشانی  مراسم  و  می شوند  آذین بندی  شعبان 
مذهبی  اماکن  و  متبرکه  بقاع  اکثر  در  نیز  شعبان  نیمه 

اجرا می شود.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه مازندران در پایان با بیان 
اینکه این جشن ها با همکاری مراکز افق امامزادگان و 
اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان ها برگزار می شود، 
خاطرنشان کرد: مداحی و مسابقه نقاشی ویژه کودکان 
همراه با جایزه، اجرای سرود و پذیرایی با شیرینی و 

شربت نیز جزئی از این برنامه ها است

مدیرکل اوقاف و امور خیریه مازندران:
جشن های نیمه شعبان در بقاع متبرکه مازندران برگزار می شود

۵ مخل نظم و امنیت عمومی در بهشهر 
دستگیر شدند

 فرمانده انتظامی بهشهر از شناسایی و دستگیری پنج نفر از اراذل و 
اوباش و مخلان نظم و امنیت عمومی در شهرستان خبر داد.

به گزارش خبرگزاری مهر، سرهنگ علی اکبر قلی پور اظهار کرد: 
مأموران پلیس اطلاعات بهشهر در پی دریافت خبرهایی مبنی بر وقوع 
چندین فقره مزاحمت برای شهروندان و ایجاد رعب و وحشت توسط 
در  ویژه  به صورت  را  موضوع  بررسی  اوباش،  و  اراذل  از  تعدادی 

دستور کار خود قرار دادند.
انجام  با  مأموران  کرد:  تصریح  بهشهر  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
اقدامات اطلاعاتی و تحقیقات گسترده پلیسی، پنج متهم را شناسایی 
در  غافلگیرانه  و  ضربتی  عملیاتی  یک  در  قضائی  هماهنگی  با  و 

مخفیگاهشان دستگیر کردند.
سرهنگ قلی پور با بیان اینکه متهمان پس از تشکیل پرونده و معرفی 
به مرجع قضائی تحویل زندان شدند، خاطر نشان کرد: امنیت کامل 
شهروندان خط قرمز پلیس بوده و با افرادی که قصد بر هم زدن نظم 

و امنیت شهروندان را داشته باشند، با جدیت کامل برخورد می کنیم

اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
این  مردم  پرشور  استقبال  از  مازندران 
داد  خبر  فجرانه  کالابرگ  طرح  از  استان 
و گفت: دو هزار و ۵00 فروشگاه به این 

سیستم مجهز هستند.
به گزارش خبرنگار مهر، علی باقری  در 
گفت وگو با خبرنگاران با اشاره به اجرای 
طرح فجرانه کالابرگ گفت: این سبد که 
تمام اقلام ضروری را دارد به قیمت ۷43 
و  است  دسترس  در  تومان   ۷۵0 و  هزار 
افراد می توانند آن را به قیمت حدود ۵20 

هزار تومان خریداری کنند.
فروشگاه های  داد:  ادامه  مسؤول  این 
مرکز توزیع کالا حق استفاده و یا برداشت 
یا  نام مالیات و  با  یارانه تشویقی  از مبلغ 

هر عنوان دیگری را ندارند.
باقری ادامه داد: اعتبار 220 هزار تومانی 
این طرح فقط برای یک ماه برقرار است 
و در صورت خریدهای کمتر از این میزان 
بعد  ماه های  برای  آن  باقیمانده  اعتبار، 

ذخیره نمی شود.
وی به چند نکته مهم درخصوص مرحله 

اشاره  الکترونیک  کالابرگ  طرح  جدید 
کرد و افزود: باتوجه به حجم بسیار بالای 
استقبال از این طرح، سامانه اطلاع رسانی 
اینترنتی و خرید با کندی و اختلال مواجه 
شده که ظرف روزهای آینده این مشکل 
منظور  همین  به  شد.  خواهد  برطرف 
همشهریان در استفاده از این اعتبار عجله 
فعلی  شده  شارژ  اعتبار  و  باشند  نداشته 
بهمن ماه تا تاریخ 1۷ اسفند قابل استفاده 

است.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
از  شهروندان  اینکه  بیان  با  مازندران 
خانوار  یارانه  سرپرست  کارت  سپردن 
روز  در  اقلام  دریافت  و  فروشگاه ها  به 
کنند،  خودداری  تأخیر  ساعت  چند  با  یا 
مجموعه  در  ما  همکاران  کرد:  تصریح 
بر  نظارت  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون، 
عملکرد فروشگاه ها را در سطح استان به 

طور مستمر دنبال می کنند.
جدید  اعتبار  کرد:  بیان  مسؤول  این 
هزارتومانی   400 یا   300 یارانه  بر  علاوه 
اعتبار  صورت  به  صرفاً  و  بوده  فعلی 

خرید شارژ شده و به صورت نقدی قابل 
برداشت نیست.

باقری با اشاره به استقبال گسترده مردم 
کالابرگ  طرح  جدید  مرحله  از  استان 
از اجرای  الکترونیکی )فجرانه(، گزارشی 
این طرح را در استان اعلام کرد و گفت: 
بهمن(   29 الی  بهمن   14( روز   1۵ طی 
بیش از 1۶8 میلیارد تومان اعتبار استفاده 

شده است.
طرح  در  تاکنون  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تراکنش  هزار   ۷4۵ الکترونیکی  کالابرگ 
خاطرنشان  است،  شده  ثبت  استان  در 
کرد: تاکنون میزان کل خرید هزار و 100 
عدد  این  از  که  است  بوده  تومان  میلیارد 
3۷0 میلیارد تومان اعتبار کالابرگ و ۷30 

میلیارد تومان نقدی بوده است.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
نگهداری  و  دریافت  گفت:  مازندران 
هزینه  دریافت  خانوار،  سرپرست  کارت 
اجبار  برند خاص،  به خرید  اجبار  مازاد، 
به خرید یکجا و 11 قلم کالا ممنوع بوده 

است.

مدیرکل تعاون مازندران مطرح کرد؛
استقبال مطلوب مازندرانی ها از طرح فجرانه کالابرگ

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه سند مالکیت سه دانگ مشاع از شش دانگ یک قطعه آپارتمان 
تحت پلاک 3194 فرعی مفروز و مجزی شده از 2189 فرعی از 31 اصلی 
واقع در بخش 2 حوزه ثبتی منطقه 2 ساری به شماره چاپی 108۶۶2 سری ج 
سال 9۶ به نام آقای محمود اسماعیل نیاشیروانی فرزند علی جان به شماره ملی 
20۶428۷2۶4 ثبت و صادر و تسلیم گردید مالک با ارائه دو برگ استشهادیه 
که به تایید سه تن از شهود و دفترخانه اسناد رسمی شماره 382 ساری رسیده 
برابر درخواست وارده به شماره 2۶4۶8 مورخ 14 / 11 / 1402 اعلام داشته 
اصل سند مالکیت به شماره فوق الذکر به علت جابجائی خانه مفقود و تقاضای 
نامه  آئین  اصلاحی   120 ماده  برابر  که  نموده  را  المثنی  مالکیت  سند  صدور 
قانون ثبت مراتب در یک نوبت آگهی تا چنانچه اشخاصی مدعی انجام معامله 
یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشند ظرف 10 روز از تاریخ انتشار آگهی 
اعتراض خود را همراه اصل سند مالکیت یا سند معامله به اداره ثبت محل ارائه 
و رسید دریافت نمایند. چنانچه پس از اتمام مدت مقرر اعتراض ارائه نگردد 
و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود این اداره 
مطابق مقررات اقدام به صدور سند مالکیت المثنی به نام مالک خواهد نمود .

تاریخ انتشار آگهی: 02 / 12 / 1402
 میم الف: 1۶۷2201
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روزنامه
وصیت نامه شهید محمود خادم سیدالشهدا
... باور کنید که شهادت از عسل شیرین تر است 
اگر در بطن کلمه شهادت بروید متوجه خواهید شد که 
چقدر کشته شدن در راه خدا شیرین است. برادرم 
احمد روح من در انتظار فداکاری توست تو مانند یک 
مسلمان واقعی زندگیت را وقف خدمت به اسلام کن.
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دفتر مرکزی: ساری ، بلوار پاسداران، روبروی شهرک صنعتی استان 
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به مناسبت دهه مبارک فجرانجام شد؛
 افتتاح دکل مخابراتی در روستای خشکبور بخش نشتا 

فاطمه داج لری
مبارک  دهه  الله  ایام  از  روز  سومین  با  همزمان 
،از پروژه های عمرانی بخش  افتتاحیه  آیین  فجر 
مرکزی باحضورحکمت داج لیری فرماندار ویژه  
عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  باقری   ، تنکابن  
مسکن  بنیاد  رئیس  اشکوریان  ویژه،  فرمانداری 
شورای  اعضای  و  بخشدار   ، اسلامی  انقلاب 
اسلامی بخش مرکزی ،رئیس اداره راه وحمل نقل 
جاده ای و سایر مدیران شهرستانی  ، به صورت 
پایلوت در روستای سلیمان آباد از  بخش مرکزی 

تنکابن برگزار شد .
تنکابن  مرکزی  بخش  بخشدار  کابلی  ساسان 
48روستای  عمرانی  پروژه های  افتتاح  حاشیه  در 
برداری رسید  بهره  به  تومان  میلیارد  اعتبار 55  با 
افزود :اهم پروژه های عمرانی در بخش مرکزی 

در زمینه آسفالت و ابنیه و مخابرات بوده است. 
آنتن  زمینه  در  که  روستاهایی  در   : گفت  وی 
اعتبار  با  داشتند  مشکل  همراه  های  تلفن  دهی 
5میلیارد تومان دکل های مخابراتی نصب و فیبر 
پایش  اینکه  به  اشاره  با  کابلی  شد.  اجرا  نوری 
تصویری روستاها مهم ترین موضوع است گفت 
:با پیگیری های انجام شده تاکنون 25 دوربین در 
است.  شده  نصب  بخش  این  در  روستاها  سطح 
ساختمان  دو  افتتاح  از  مرکزی  بخش  بخشدار 
داد  خبر  تومان  میلیارد   1 اعتبار  با  که  دهیاری 
در  ورزشی  سرانه  خصوص  در  نیز  همچنین  و 
جل  روستای  در  بوده  پایین  روستاها  سطح 
چلاسر یک مجتمع فرهنگی، ورزشی در آستانه 
این  مشکل  عمده  وی  دارد.  قرار  برداری  بهره 

آبرسانی  فرسوده  شبکه  و  شرب  آب  را  بخش 
:با همت دهیاران و شوراها  افزود  عنوان کرد و 
بخش  و  شده  ترمیم  آبرسانی  شبکه  از  بخشی 
و  است  باقی  همان صورت  به  هم  زیادی  های 
نیاز به توجه ویژه مدیران استانی است. در ادامه 
فیض الله اشکوریان رئیس بنیاد مسکن شهرستان 
تنکابن ضمن تبریک ایام الله مبارک دهه فجر با 
تنکابن  شهرستان  آسفالت  های  پروژه  به  اشاره 
اشاره کرد و  گفت :در سال جاری پروژه هایی در 
تنکابن آسفالت کردیم و بخش  بخش شهرستان 

دیگر آن ابنیه بوده است.
اعتباراتی  مجموع  اینکه  بیان  با  مجموع  به  وی 
که توانستیم هزینه کنیم 35میلیارد و 800 میلیون 
از  روستاهایی  کرد:  است خاطرنشان  بوده  تومان 
جمله سلیمان آباد، لزربن، خوبان رزگاه، عماریه، 
صالح آباد، کرف، کشکو، ولی آباد، نصیر آباد، امیر 
آباد،  شهید  دوهزار،  میانکوه  سفلی،  مازوبن  آباد، 
آلکله  محله،  طالش  برسه،  سر،  لیره  توساکوتی، 
قیر  و  تهاتر  قیر  منابع  از  که  روستاهای  از جمله 

مصرفی آسفالت شده است.
در  تنکابن  شهرستان  مسکن  بنیاد  رئیس 
یادآورشد: روستاهایی از جمله، تودارک، بالابند، 
گردن،  قلعه  آباد،  عزیز  سفلی،  مازوبن  گلیجان، 
گلستان محله، شانه تراش، تمشکل، از منابع ابنیه 

بوده و توانسته ایم به بهره برداری برسانیم. 
اشکوریان  در خصوص پروژه روستای سلیمان 
بر  بالغ  اعتبار  با  پروژه  :این  کرد  خاطرنشان  آباد 
4میلیارد تومان و  با مشارکت بین شوراها و دهیار 

محترم به بهره برداری رسید. 

دهیاران چهار  از همه شوراها و  پایان  در  وی 
که  محترم  مسؤلین  و  تنکابن  شهرستان  بخش 
و  تقدیر  کردند  یاری  و  حمایت  را  ما  همیشه 
معاون  داج لیری  حکمت  ادامه  در  نمود.  تشکر 
بهره  آیین  در  تنکابن  ویژه  فرماندار  و  استاندار 
از پروژه های عمرانی روستاهای بخش  برداری 
انقلاب  اینکه  بیان  با  شهرستان  این  مرکزی 
اسلامی به ما عزت و سربلندی داد، گفت: آثار و 

انقلاب اصل ولایت فقیه بوده و در  این  برکات 
تمام  جهان  های  قدرت  همه  سال   45 این  طی 
را  ایران  انقلاب  تا  گرفتند  بکار  را  خود  انرژی 
لیکن در هیچ مقطعی موفق  انحراف کرده  دچار 

نشدند. 
فرماندار ویژه با اشاره به ناامنی های کشورهای 
های  زمینه  در  انقلاب  برکات  افزود:   ، همسایه 
مختلف سیاسی ، فرهنگی و اجتماعی بسیار زیاد 

است.حکمت داج لیری فرماندار ویژه تنکابن  در 
بخش دیگر سخنان خود خطاب به روسای ادارات 
بر جهاد تبیین تاکید کرد و افزود: امید بخشی از 
طریق اطلاع رسانی خدمات به مردم ایجاد میشود.

نماینده عالی دولت  بر نقش  شوراها و دهیاران 
در امید بخشی بین مردم نیز تاکید کرد و گفت : 
دهیاران  درست  های  گری  مطالبه  و  ها  پیگیری 

مسئولان را وادار به پاسخ گویی میکند.

در سومین روز از دهه مبارک فجر ؛
پروژه های عمرانی ۴۸روستای بخش مرکزی تنکابن به بهره برداری رسید 

فاطمه داج لری
مبارک فجر دکل  از دهه  نهمین رو  در 
حدود  اعتباری  با  اول  همراه  مخابراتی 
در  تومان  میلیون   200 و  میلیارد  چهار 
حضور  با  نشتا  بخش  خشکبور  روستای 
امور  هماهنگی  معاون  خیرانپور  حسن 
استانداری  گردشگری  و  اقتصادی 
معاون  داج لیری  حکمت  مازندران، 
امام  تنکابن،  ویژه  فرماندار  و  استاندار 
اداره مخابرات  نشتا، رئیس  جمعه بخش 
دیگر  و  بخشدار  تنکابن،  شهرستان 
اعضای  و  شهری  و  بخشی  مسئولین 
روستای  دهیاری  و  اسلامی  شورای 

خشکبور به بهره برداری رسید.
مخابرات  اداره  رئیس  مقیمیان   
با اشاره  این مراسم  شهرستان تنکابن در 
به اینکه همزمان با افتتاح این طرح افتتاح 
صورت  به  تنکابن  شهرستان  طرح های 
گفت:  می شود،  برگزار  اینجا  در  پایلوت 
این دکل مخابراتی همراه اول با اعتباری 
تومان  میلیون   200 و  میلیارد   4 بر  بالغ 
به  نزدیک  است،  رسیده  بهره برداری  به 
دو کیلومتر فیبر نوری تا اینجا اقدام شده 

است برای راه اندازی این دکل.
ثابت  تلفن  بخش  در  اینکه  بیان  با  وی 
ثابت  تلفن  بخش  تجهیزات  ارتقای  و 
تنکابن  در شهرستان  را  نقطه   21 حدودا 
مورد بهره برداری است، خاطرنشان کرد: 
در بهش تلفن همراه این سایت است و 

یک سایت دیگر و سه سایت هم ارتقای 
 15 بر  بالغ  هزینه  با  که  است  تکنولوژی 

میلیارد تومان انجام شده است.
با  تنکابن  شهرستان  مخابرات  رئیس 
اشاره به اینکه در سال 1402 حدود 34 و 
در  تومان سرمایه گذاری  میلیارد  دو دهم 
بخش تلفن ثابت، همراه اول و فیبرنوری 
انجام شده است، تصریح کرد: در بخش 
نوری در سال 1402 حدود  فیبر  اجرای 

45 کیلومتر فیبر نوری انجام شده است.
این مسوول به پروژه های در دست اقدام 
افزود:  پرداخت   1403 سال  در  مخابرات 
اجرای فیبر نوری روستاهای خشکبور تا 
مکرود که حدود 6 روستا را در برمیگیرد، 
دو سایت همراه اول همین الان در حال 
منطقه  در  نوری  فیبر  اجزای  است،  کار 
فیبر  اجرای  کیلومتر،   32 حدود  سه هزار 
هشت  حدود  لیره سر  روستای  در  نوری 
روستای  در  نوری  فیبر  اجرای  کیلومتر، 

عسل محله به طول ده کیلومتر و همزمان 
جمله  از  جدید  اول  همراه  سایت  پنج 
پروژه هایی هستند که برای سال 1403 در 

شهرستان تنکابن برنامه ریزی شدند.
معاون  خیرانپور  حسن  ادامه  در 
گردشگری  و  اقتصادی  امور  هماهنگی 
تشکر  تقدیرو  مازندران ضمن  استانداری 
شورای  ویژه  به  مسوولین  همکاری  از 
که  روستای خشکبور  دهیاری  و  اسلامی 
کمک و مساعدت کردند برای اجرای این 
پروژه، گفت: یکی از نیازهای ضروری و 
اصلی این منطقه عدم پوشش تلفن همراه 
در بعضی از روستاهای اطراف بوده است، 
مردم محروم بودند از پوشش تلفن همراه 
و عصر  موجود  شرایط  در  واقعا  که  اول 
فناوری  عصر  و  ارتباطات  عصر  فعلی، 
توسعه  و  همراه  تلفن  پوشش  اطلاعات 
مخابراتی از جمله ضروریات زندگی مردم 
است و مردم به شدت نیازمند هستند در 

امور اولیه زندگی خودشان.
گذشته ها  در  اگر  اینکه  بیان  با  وی 
خودشان  وقت  ساعت ها  و  روزها  مردم 
برای  بانک ها  در  می کردند  مصرف  را 
حاضر  حال  در  اما  قبض ها  پرداخت 
همراه  تلفن  از  استفاده  با  راحتی  با 
بانکی،  فعالیت های  از  بسیاری  خودشان 
را  خودشان  روزمره  مسائل  و  اقتصادی 
توسعه  کرد:  تصریح  می دهند،  انجام 
در  هم  می توانند  مخابرات  و  فناوری  ها 
تقلیل هزینه ها و هم در سرعت انجام کار 
امور  سلامت  در  هم  و  خدمت رسانی  و 

بسیار بسیار اثرگذار باشد.
بزرگ  کار  این  شد:  یادآور  خیریانپور 
برای منطقه انجام شد شاید از لحاظ مبلغ 
چهار میلیارد تومان در قیاس با پروژ های 
اثرگذاری  اما  نباشد  بزرگ  خیلی  دیگر 
و  مهمتر  منطقه  مردم  برای  مراتب  به  آن 

اساس تر است.
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